
 

Protokół 

z obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 26 kwietnia 2023 r. 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Dyrektor GBP – Grażyna Staniszewska 

5. Dyrektor PUP – Elżbieta Tyszkiewicz 

6. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

7. Pracownik GOPS – Małgorzata Krukowska 

8. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 11.35 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, powitała 

Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Panią Skarbnik Gminy, Panią Sekretarz 

Gminy, Panią Dyrektor GBP, Panią Kierownik GOPS, Pracownika GOPS-u Panią Małgorzatę Krukowską Pana 

Kierownika referatu SO, Pana Informatyka, oraz Państwa Sołtysów 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Czy do przedstawionego porządku obrad maja Państwo jakieś wnioski? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w imieniu Pana Wójta proponuję zdjąć z 

posiedzenia obrad dzisiejszej sesji pkt. 19, tj. "Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika przyrody - pojedynczego 

drzewa zlokalizowanego na działce o nr. ewid.83 obręb Budy Lucieńskie”, gmina Gostynin, na przedwczorajszym 

posiedzeniu Komisji Ładu i Porządku ta sprawa była omawiana, powstały pewne wątpliwości, Pan Wójt doszedł do 

wniosku że ta sprawa wymaga bardziej dogłębnej analizy i być może będzie przedstawiona na następnej sesji pod 

obrady Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś 

wnioski? Brak. 

Radni ww. wskazany pkt. 19 zagłosowali pozytywnie 14 głosami za. 

Radni przyjęty porządek obrad z usuniętym pkt. 19 zagłosowali pozytywnie 14 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado!, Drodzy Goście! niniejszym 

przekładam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny to jest  od 4 marca 2023r do 25 kwietnia 

2023r. 

 

W tym czasie odbyłem 7 spotkań poza Urzędem Gminy:  

- w dniu 10 marca uczestniczyłem w obchodach 160 rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego, które odbyły się 

przy pomniku Powstańców Styczniowych w Gaśnem 

- w dniu 29 marca brałem udział w spotkaniu Komitetu ds. obchodów 160 rocznicy Powstania Styczniowego 

- w dniu 31 marca uczestniczyłem w wizytacji jednostki OSP Białotarsk przez Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej Jarosława Piotrowskiego 

- w dniu 1 kwietnia brałem udział w uroczystości Złotych Godów par małżeńskich z terenu Gminy Gostynin, która 

odbyła się w remizie OSP w Sierakówku 

- w dniu 11 kwietnia brałem udział w uroczystości upamiętniającej 13. rocznicę Katastrofy Smoleńskiej oraz 83. 

rocznicę Mordu Katyńskiego, która odbyła się przy Krzyżu Katyńskim i Pomniku Smoleńskim przy ulicy Kutnowskiej 

w Gostyninie 



- w dniu 16 kwietnia uczestniczyłem w IV Halowych Zawodach Wrotkarskich o Puchar Wójta Gminy Gostynin, które 

odbyły się w hali MOSiR w Gostyninie 

- w dniu 21 kwietnia uczestniczyłem w uroczystości otwarcia nowej placówki Powiatowego Domu Pomocy 

Społecznej w Gostyninie. 

Lp. Nr zarządzenia Data wydania Treść zarządzenia 

1 28 02.03.2023 W sprawie:  umorzenia zaległego czynszu wraz z należnymi odsetkami za 

najem lokalu mieszkalnego w m. Rębów 

2 29 02.03.2023 W sprawie: zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Gostynin 

3 30 03.03.2023 W sprawie:  dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2023 rok. 

4 31 10.03.2023 W sprawie:  ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na wsparcie 

realizacji zadań z zakresu sportu na terenie gminy Gostynin w roku 2023 

5 32 13.03.2023 W sprawie:  powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Przebudowa 

dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin” 

6 32a 13.03.2023 Zmieniające uchwałę nr 450/XLV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 

grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gostynin 

7 33 14.03.2023 W sprawie:  włączenia obiektu - stanowiska archeologicznego do Gminnej 

Ewidencji Zabytków Gminy Gostynin 

8 34 14.03.2023 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

9 35 14.03.2023 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2023 rok. 

10 36 14.03.2023 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania realizowane ze 

środków z Funduszu Pomocy 

11 37 16.03.2023 W sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Modernizacja 

boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Białotarsku” 

12 38 17.03.2023 W sprawie: ogłoszenia III przetargu ustnego nieograniczonego i powołania 

Komisji Przetargowej na sprzedaż nieruchomości stanowiącej działki nr 

134/1 i 135/7 położone w m. Białe 

13 39 17.03.2023 W sprawie: ogłoszenia I przetargu ustnego nieograniczonego oraz 

powołania Komisji Przetargowej na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 192/2 położoną w m. Bierzewice 

14 40 21.03.2023 W sprawie: rozłożenia na raty należności kosztów z tytułu rozgraniczenia 

nieruchomości położonej w m. Sokołów 

15 41 30.03.2023 W sprawie: przekazania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy, 

sprawozdań z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za 2022 rok. 

16 42 30.03.2023 W sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 15/11 o powierzchni 0,1642 ha położoną na terenie wsi 

Emilianów gm. Gostynin. 

17 43 30.03.2023 W sprawie: ogłoszenia konkursu ofert na powierzenie zadań w roku 2023 

z zakresu zdrowia publicznego określonych w Narodowym Programie 

Zdrowia na lata 2021-2025 w ramach celu operacyjnego nr 2 Profilaktyka 

uzależnień i powołania Komisji Konkursowej. 

18 44 31.03.2023 W sprawie: przekazania informacji o wykonaniu planu finansowego 

rachunku środków Funduszu Pomocy w celu finansowania lub 

dofinansowania realizacji zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy 



 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 64 zaświadczenia i 21 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz niezaleganiu w 

podatkach.  

2. Wprowadzono 182 zawiadomienia o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 73 decyzje w sprawie zmiany wymiaru podatków na rok 2023.  

4. Wydano 1 decyzje w  sprawie umorzenia zaległości podatkowej na kwotę 131,00 zł należności głównej.  

5. Zaksięgowano 2 166 szt. wpłat w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym od osób fizycznych i prawnych. 

6. Przyjęto w kasie 783 szt. wpłat za odpady komunalne. 

7. Przyjęto w kasie 845 szt. wpłat za zobowiązania pieniężne.  

8. Przyjęto 640 szt. wniosków oraz wydano decyzje w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie 

oleju napędowego na kwotę 839 615,08 zł.  

 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniach 6 i 7 marca br. zostały złożone drogą elektroniczną do Ministra Edukacji i Nauki za pośrednictwem 

formularza aplikacyjnego w systemie SIO wnioski dla sześciu szkół podstawowych dot. przedsięwzięcia pn. „Poznaj 

Polskę”. 

2. W dniach 20, 21 i 22 marca br. odbyły się spotkania indywidualnie z dyrektorami szkół w celu omówienia projektu 

arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2023/2024 z uwzględnieniem przepisy prawa. 

3. W dniu 6 kwietnia przesłano podpisane do Ministra Edukacji i Nauki porozumienie o udzielenie wsparcia 

finansowego na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę”. Wnioskowana kwota 

dofinansowania 30.000,00 zł. wkład 7.500,00 zł. 

Gminy Gostynin za 2022 rok. 

19 45 31.03.2023 W sprawie: przekazania informacji o wykonaniu planu finansowego 

rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Gminy Gostynin 

za 2022 rok 

20 46 31.03.2023 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

21 47 31.03.2023 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2023 rok. 

22 47a 31.03.2023 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania realizowane ze 

środków z Funduszu Pomocy 

23 48 05.04.2023 W sprawie:  przyznania dotacji dla Stowarzyszenia Przyjaciół 

Siedemdziesiątki, al. Kilińskiego 4, 09-402 Płock 

24 49 07.04.2023 W sprawie: zmiany Regulaminu Pracy w Urzędzie Gminy Gostynin 

25 50 17.04.2023 W sprawie:  uchylenia Zarządzenia nr 39/2023 Wójta Gminy Gostynin z 

dnia 17.03.2023r. w sprawie ogłoszenia I przetargu ustnego 

nieograniczonego oraz powołania Komisji przetargowej na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej działkę nr 192/2 położoną w m. Bierzewice 

26 51 19.04.2023 W sprawie: zmiany zarządzenia nr 12/2023 Wójta Gminy Gostynin z dnia 

31 stycznia 2023 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach  

i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gostynin 

27 52 24.04.2023 W Sprawie: planu kontroli nieruchomości, na których usytuowane są 

zbiorniki bezodpływowe i przydomowe oczyszczalnie ścieków oraz 

podmiotów posiadających zezwolenie wydane przez Wójta Gminy 

Gostynin na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gostynin na rok 2023 

28 53 24.04.2023 W sprawie: planu kontroli podmiotów wpisanych do prowadzonego przez 

Wójta Gminy Gostynin Rejestru Działalności Regulowanej posiadających 

zezwolenie w zakresie odbioru odpadów komunalnych na 2023 rok 



4. W dniu 12 kwietnia przesłano podpisaną do Kuratorium Oświaty w Warszawie umowę dot. udzielenia dotacji 

celowej na realizację programu wieloletniego pod nazwą „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 

2021-2025”. Wsparcie otrzymała Szkoła Podstawowa im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu na kwotę 

3.000,00 zł, wkład 750,00 zł. 

5. W dniu 24 kwietnia przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie wniosek o udzielenie wsparcia finansowego 

w 2023 r. na realizację zadania w ramach modułu 3 wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu”. 

O wsparcie wnioskowały: Szkoła Podstawowa im. Bohaterów 1 grudnia w Emilianowie, Szkoła Podstawowa im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Sokołowie, Szkoła 

Podstawowa im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu, Szkoła Podstawowa w Teodorowie, Szkoła 

Podstawowa im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. Wnioskowana kwota dofinansowania 135.156,00 zł. wkład 

33.789,00 zł. 

6. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły Podstawowej im. 

Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie, Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu, 

Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały 

wprowadzone ze względu na przydział godzin nauczycielom w związku z nieobecnością nauczania przedmiotu 

oraz w związku z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego i indywidualnego nauczania. 

7. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy Gostynin. 

 

II. W zakresie planowania przestrzennego 

1. Wydano 34 decyzji o warunkach zabudowy, 67 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 6 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 7 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

3. Wydano 9 decyzji zmieniających warunki zabudowy. 

4. Wydano 8 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano 10 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego. 

6. Wydano 72 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 1 zaświadczenie o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Gostynin. 

8. Wydano 26 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

9. Wydano 1 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

10. Wydano 3 decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

11. Wpłynęły 2 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

III. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wpłynęło 20 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości. 

2. Wydano 18 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości. 

3. Wydano 3 decyzje dotyczące rozgraniczeń  nieruchomości.  

4. Wydano 1 postanowienie o zawieszeniu postępowania rozgraniczeniowego. 

5. Wydano 1 postanowienie o wszczęciu postępowania rozgraniczeniowego. 

6. Wydano 1 postanowienie o sprostowaniu omyłki pisarskiej w akcie własności ziemi z 1973 roku.  

7. Wydano 1 decyzję w sprawie naruszenia stosunków wodnych.  

8. Sporządzono 1 umowę użyczenia boiska gminnego dla Klubu Sportowego „Błyskawica Lucień”. 

9. Sporządzono 1 umowę na dzierżawę nieruchomości we wsi Gorzewo.  

10. Przygotowano dokumentację do wypłaty odszkodowań za grunty przejęte na realizację inwestycji drogowej w 

m. Gulewo. 

11. Przygotowano dokumentację do wypłaty odszkodowań za działki przejęte z mocy prawa pod drogi na postawie 

decyzji zatwierdzających podziały nieruchomości w m. Antoninów i Strzałki. 

12. Przygotowano dokumentację do trzeciego ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

położonej w m. Białe. 

13. Wydano 13 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

14. Wydano 6 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

15. Wydano 3 postanowienia odmawiające wydania zaświadczenia potwierdzającego okresy pracy w 

gospodarstwie rolnym 

16. Wydano 12 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego.  

17. Zawarto 1 umowę najmu na lokal mieszkalny. 

18. Przyjęto 1 wniosek o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2023. 

19. Dokonano 45 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 



20. Dokonano 2 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowo Budowalnych.  

21. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez ZHP Chorągiew Mazowiecka i wydano decyzje 

zezwalającą na ich usunięcie. 

22. Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzew dla OSP Gorzewo. 

23. Wydano 2 decyzje zezwalające na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gostyninie. 

24. Wystąpiono z 3 wnioskami do Starosty Gostynińskiego o wydanie zezwoleń na usunięcie drzew z 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Gostynin w m. Sierakówek, Krzywie i Legarda. 

25. Przeprowadzono 23 kontrole dot. spalania odpadów w paleniskach domowych i przestrzegania przepisów 

uchwały antysmogowej dla województwa mazowieckiego na terenie Gminy Gostynin. 

26. Udzielono odpowiedzi na 4 wnioski o udostępnienie informacji publicznej. 

 

IV. Inwestycje  

1. Remont świetlicy wiejskiej w m. Baby Górne (budynek w użyczeniu gminy) w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Baby Górne – Zieleniec oraz Modernizacja świetlicy wiejskiej w m. Baby Górne (budynek w użyczeniu 

gminy) - W trakcie zmiany nazwa inwestycji; 

2. Budowa budynku gospodarczego przy świetlicy wiejskiej w m. Gaśno z przeznaczeniem na cele gospodarcze 

(działka będąca własnością gminy) w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Gaśno- 

W kwietniu dokonano zgłoszenia budowy w Starostwie Powiatowym w Gostyninie. 

3. Remont świetlicy wiejskiej w m. Sieraków (budynek będący własnością gminy) w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Sieraków- 

W lutym  z inicjatywy Pani sołtys został złożony wniosek o dofinansowanie robót remontowych z środków budżetu 

Województwa Mazowieckiego „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2023” 

max kwota do pozyskania 150 000zł, wkład własny min. 20% 

w ramach dofinansowania przewidziano wstępnie: 

- instalacja c.o. oraz grzewczą wraz z instalacją zbiornikową na gaz płynny; 

- instalację elektryczną; 

- montaż sufitu podwieszanego wraz z ociepleniem; 

- wykonanie pomieszczeń higieniczno- sanitarnych; 

- roboty budowlane naprawcze i wykończeniowe pomieszczenia świetlicy wiejskiej; 

- roboty budowlane naprawcze związane z fundamentami budynku. 

Termin rozstrzygnięcia przesunięto na koniec maja 2023 r. 

4.Inwestycje: 

- Budowa świetlicy wiejskiej w m. Rogożewek (działka będąca własnością gminy) - dokumentacja projektowa; 

- Budowa świetlicy wiejskiej w m. Mysłownia Nowa (działka będąca własnością gminy) - dokumentacja projektowa; 

- Budowa świetlicy wiejskiej w m. Nagodów (działka będąca własnością gminy) - dokumentacja projektowa. 

Koncepcja projektowa została zaakceptowana przez przedstawicieli sołectw. 

Dokumentacje w trakcie uzyskiwania dalszych niezbędnych uzgodnień i pozwoleń. 

(projektant: LD- Projekt Dariusz Lewandowski - koszt każdego projektu po 10 000zł 

5.Termomodernizacja budynku mieszkalnego gminnego w m. Skrzany 

- Termomodernizacja obejmuje dobudowaną część budynku. 1.Zostało przygotowane i wysłane zapytanie ofertowe 

na wykonanie stolarki okiennej wraz z montażem. 

Termin realizacji do 31 lipca 2023r. 

- docieplenie ścian styropianem będzie wykonywał -Zakład Komunalny 

6. Rozbudowa budynku  Szkoły Podstawowej w Solcu 

Wyłoniono Wykonawcę prac projektowych YUKO Julita Kopeć .Termin realizacji cz. I do 15 grudnia 

2023r.(dokumentacja projektowa do pozwolenia na budowę) , cz. II do  31.12.2024r. (projekty techniczne, 

kosztorysy inwestorskie, przedmiary robót, specyfikacje wykonania i odbioru robót budowlanych). 

Koszt projektu: cz .I -70 000zł (projekt do uzyskania pozwolenia na budowę); cz. II -50 000zł (projekty techniczne) 

7. Budowa i modernizacja infrastruktury społecznej 

Do końca kwietnia zostanie ogłoszone postępowanie przetargowe w związku z otrzymaną wstępną promesą. 

Zadanie zostanie podzielone na części z których część będzie w formule „zaprojektuj- wybuduj” lub tradycyjnej 

„wybuduj”. 

(Projektant: Biuro Rozwoju Projektów Budowlanych „HOL-BUD”- koszt: 99 999zł- dokumentacja projektowa i PFU) 

8. Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) w miejscowości Solec, gmina Gostynin- 

W miesiącu kwietniu złożono wniosek o pozwolenie na budowę . Następnie w tym roku realizację zadania, której 

wykonawcą będzie Zakład Komunalny. 

9. Rozbudowa oświetlenia drogowego na teranie Gminy Gostynin-Wykonanie robót Zakład Komunalny 



- Wyłoniono kierownika budowy- Przedsiębiorstwo Wielobranżowe ELEKTROPLAN Projektowanie i nadzory mgr 

inż. Marian Tomaszewski- koszt: 3 936zł 

- Wyłoniono obsługę geodezyjną inwestycji- GEOBIS Krzysztof Szmyt- tyczenie w tygodniu 24.04-28.04.2023r.- 

koszt: 1 350zł 

- Zamówiono materiał: słupy wraz z fundamentami- termin dostawy 05.05.2023r. 

10. Budowa świetlicy wiejskiej na działce gminnej nr ewid. 25/4 w m. Halinów (działka będąca własnością gminy) - 

Zgłoszono oraz rozpoczęto roboty budowlane. Wybrano kierownika budowy- Pan Paweł Goliszek 

11. Utwardzenie placu przy świetlicy wiejskiej w m. Zaborów Nowy (działka będąca własnością gminy)- Utwardzenie 

w trackie wykonywania- wykonawca robót Zakład Komunalny 

12. Remont  drogi gminnej w m. Rybne dł.- 350m 

-  umowa  z projektantem na wykonanie projektu remontu drogi, terminem wykonania projektu - do dnia 30 czerwca 

2023r. Prace trwają. 

13. Przebudowa drogi gminnej w m. Antoninów dł. 330m 

-  umowa z projektantem na wykonanie projektu przebudowy drogi z terminem wykonania do dnia 30 czerwca 

2023r. Prace trwają. 

14. Przebudowa drogi gminnej w m. Kazimierzów dł. 600 m 

-  umowa  z projektantem na wykonanie projektu przebudowy drogi z terminem wykonania do dnia 30 czerwca 

2023r. Prace trwają. 

15. Remont drogi w m. Miałkówek dł. 950 m  

-  umowa z projektantem na wykonanie projektu remontu drogi z terminem wykonania do dnia 30 czerwca 2023r. 

Prace trwają. 

16. Zakup lamp solarnych w ramach funduszy soleckich  

– oferta z najniższą ceną przekroczyła środki przeznaczone na ten cel, czekamy na przyznanie dofinansowania z 

MIAS. 

W dniu 21.04.2023 wpłynęła jedna oferta na wykonanie projektu remontu/przebudowy następujących odcinków 

dróg: 

-  Droga gminna  w m. Nowa Wieś , odcinek dł. ok. 200 m. (od skrzyżowania z droga powiatową Sierakówek – 

Kamieniec do Granicy gminy). 

-  Droga gminna w m. Emilianów dz. nr ew. 18, odc. dł. 300 m. ( Od istniejącej naw. bitum +520 m-( będzie zrobione 

w rym roku ) do nawierzchni z destruktu). 

- Droga gminna  w m. Ruszków nr ew. działki 144, odc. dł. 300 m.( od skrzyżowania z drogami gminnymi do lasu). 

- Droga gminna Feliksów – Skrzany dz. nr ew.  119/2 m. Skrzany  odc. ok. 900 m ( od istnieją nawierzchni bitum+ 

320 m ( będzie wyk. maj 2023). 

Umowa na wykonanie w/w projektów zostanie podpisana do końca kwietnia br. z terminem wykonania 15 lipca br. 

m. Solec , działka nr ew. 74/4 – budowa parkingu ( przy szkole) – brak oferty  

Drogi ze środków niewygasających – termin wyk. do 31 maja  2023r. 

Rozpoczęto przebudowę: 

- droga w m. Polesie  - dł.275 m. – wykonano podbudowę z kruszywa łamanego gr. 15 cm  i w dniu 24.04.2023  

ułożono nawierzchnię z masy min-bitum. Trwają prace związane z utwardzeniem poboczy. 

- droga Gorzewo – Klusek – dł. 1418 m – wykonano podbudowę z kruszywa łamanego. Planowany ułożenie 

nawierzchni bitumicznej w dniu 25.04.2023r.  

- droga w m. Sieraków – dł. 150 m -  wykonano podbudowę z kruszywa łamanego. Przed ułożeniem nawierzchni z 

masy min-bitum podbudowa zostanie  uzupełniona do wymaganej grubości tj. 15 cm.  

- droga w m. Leśniewice – dł. 660 m -  wykonano profilowanie podłoża pod w-wy konstrukcyjne nawierzchni, trwają 

prace związane z wykonaniem podbudowy, planowane ułożenie masy min- bitu. 27-28.04 br . 

- droga w m. Osiny – dł. 440 m. wykonano podbudowę i ułożono nawierzchnię z masy min-bitumicznej gr. 6cm. 

Trwają roboty związane z wykonaniem poboczy. 

17. Wydano łącznie 10 decyzji na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym dróg 

gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego. 

18. Wydano 15 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach stanowiących 

drogi wewnętrzne.  

19. Podpisano 14 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z prowadzeniem 

robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

20. W ramach przeprowadzonego zapytania ofertowego podpisano umowę na dostawę i montaż urządzeń na plac 

zabaw w miejscowości Sierakówek. Zadanie realizowane w ramach Funduszu sołeckiego sołectwa Sierakówek – 

Kleniew. 



21. W ramach przeprowadzonego zapytania ofertowego podpisano umowę na opracowanie dokumentacji 

projektowej na budowę zaplecza bojowego przy OSP Sierakówek. 

22. Podpisano umowę na obsługę w ramach wsparcia procesu zarządzania energią i zakupu grupowego energii 

elektrycznej. Gmina Gostynin przystąpiła do grupy zakupowej na zakup energii elektrycznej. Otwarcie ofert 

11.05.2023r. 

23. Podpisano umowy na dostawę kruszywa z przeznaczeniem do wbudowania w drogi gminne z dostawcą 

Zbigniewem Bilskim Z.P.H.U. „ZBCH- TRANS” ul. Krótka 5A, 62 -610 Lubstów. 

24. W trakcie – postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na przedmiot zamówienia pn. „Modernizacja 

boiska sportowego przy Szkole Podstawowe w Białotarsku”. 

25. W trakcie – postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na przedmiot zamówienia pn. „Przebudowa 

dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

26. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Choinek. 

Zadanie zostało zrealizowane. Wykonawca – Gminny Zakład Komunalny w Solcu.  

27. Podpisane zostały umowy na opracowanie dokumentacji projektowych na zadania: 

- Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w m. Krzywie z firmą Biuro Inżynierii Środowiska s.c. Ewa 

Pianowska i Marek Pianowski – Bydgoszcz. 

- Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Miałkówek z firmą Usługi Inwestycyjne Elżbieta Żłobińska-Marzec – Płock. 

- Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Baby Górne z firmą Usługi Inwestycyjne Elżbieta Żłobińska-Marzec – Płock. 

- Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Gorzewo z firmą Usługi Projektowe i Inwestycyjne Piotr Łapiński – Gostynin. 

- Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Nagodów z firmą Usługi Inwestycyjne Elżbieta Żłobińska-Marzec – Płock. 

 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

• Wpłynęło 29 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

• urodzeń  – 11 

• zgonów – 19 

• zameldowań na pobyt stały – 25 

• zameldowań na pobyt czasowy – 13 

• wymeldowania z pobytu stałego – 48 

• wymeldowania z pobytu czasowego – 1 

• wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 36 

• udostępnienie danych osobowych – 26 

dowody osobiste  

• przyjęcie wniosków dowodowych – 102 

• wydanie dowodu osobistego – 100 

• unieważnionych  dowodów – 109 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Odbyło się 2 posiedzenia komisji, 

Rozpatrzono ogółem 14 wniosków.  

Do Sądu skierowano 3 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób uzależnionych. 

Wydano 6 decyzji na sprzedaż napojów alkoholowych. 

 

VI. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

1. Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie internetowej gminy. 

2. Przygotowano i wysłano życzenia wielkanocne. 

3. Organizacja uroczystość przy Krzyżu Katyńskim gdzie uczczono pamięć  poległych w Katyniu 83. oraz 13. 

rocznicę katastrofy samolotu prezydenckiego w Smoleńsku. 

4. Opracowano i ogłoszono konkurs plastyczny: upamiętniający 160. ROCZNICĘ WYBUCHU POWSTANIA 

STYCZNIOWEGO „DROGA DO WOLNOŚCI” ”Narodu krwią pisane czyny 1863” 

5. Opracowano i ogłoszono konkurs plastyczny: ”Piękno wsi mazowieckiej” laureaci wezmą udział w XXIV 

Ogólnopolskim Plenerze Malarskim „U Wójta” połączonym z warsztatami plastycznymi dla młodzieży.  

6. Współorganizacja turnieju szachowego o puchar Wójta - „Wybieram Szachy.”  

7. Otrzymano darowiznę na realizacje projektu „Z Kulturą Ludową za pan brat” w ramach Programu Grantów 

Fundacji LOTTO im. Haliny Konopackiej w kwocie 8 000,00 zł 

8. Otrzymano pozytywną opinię w sprawie wniosku o dotację w wysokości 150 000,00 zł ze środków budżetu 

Województwa Mazowieckiego, w zakresie budowy i modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych, na zadanie 

pn.: „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Gulewo” 



9. Przyznano wsparcie z Mazowiecki Instrumentu Aktywizacji Sołectw na 3 zadnia w łącznej kwocie 27 000,00zł. 

10. Przygotowano dokumenty do podpisania umowy dot. pozyskanych środków na zakup autobusu szkolnego w 

ramach programu „ Autobusy dla mazowieckich szkół” 300 000,00zł. 

11. Otrzymano od Ministerstwa Sportu i Turystyki umowę na „Modernizację kompleksu sportowego „Moje boisko – 

Orlik 2012” przy Szkole Podstawowej w Sierakówku na dofinansowane w kwocie 227 500,00 zł. 

12. Złożono wniosek o współorganizację przez Samorząd Województwa Mazowieckiego tegorocznych XV 

Gminnych Dożynek 

13. Złożono wniosek o współorganizację przez Samorząd Województwa Mazowieckiego tegorocznego XXIV 

Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego „U Wójta” połączonego z warsztatami plastycznymi dla młodzieży. 

14. Złożono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 

organizację „Ekologicznego pikniku rodzinnego Szkoły Podstawowej w Białotarsku”- 30 000,00żł.- /umowa w 

przygotowaniu / 

15. Złożono wniosek w ramach Polskiego Ładu - Rządowy Program Odbudowy Zabytków na zadanie „Remont 

zabytkowego budynku szkoły w Lucieniu” – 1 000 000,00 zł. 

16. Złożono wniosek o przyznanie pomocy finansowej w ramach programu „Mazowsze dla sportu 2023” na zadanie 

„Remont sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu gm. Gostynin” –  

dofinansowanie -225 000,00. Całość zadania 300 000,00zł 

17. Złożono wniosek na dofinansowanie zadania „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2023” - 

Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej „Domu Ludowego” w m. Sierakówek. Wysokość wnioskowanej pomocy 

finansowej z budżetu Województwa na realizację zadania 150 000,00 zł, Środki finansowe Wnioskodawcy - 82 

000,00 zł 

18. W ramach konkursu o Nagrody Przeszłość/Przyszłość zgłoszono pana Tadeusza Biniewicza i jego twórczość 

w kategorii „Upamiętnienie w terenie” - kategoria obejmująca inicjatywy upamiętniające polską historię i polskich 

bohaterów. 

19. Złożono wniosek rozliczający grant w ramach konkursu „Granty PPGR - Wsparcie dzieci i wnuków byłych 

pracowników PGR w rozwoju cyfrowym”. 

20. W trakcie realizacja projekt „Cyfrowa Gmina” 

21. Przygotowano i przekazano dokumentacje dotyczącą opracowania strategii OFM jako partner projektu - Obszar 

Funkcjonalny Miasta Płocka. 

22. Przygotowano i przekazano dokumentację dotyczącą opracowywania Strategii Rozwoju Klastra Energii – 

Związek Gmin Regionu Płockiego. 

 

VII. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Koordynacja działań związanych z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa infrastruktury 

kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin”, w tym: 

a) Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Bierzewice - wykonano wszystkie roboty ziemne, do 

wykonania pozostało wykonanie wyposażenia 3 przepompowni ścieków. 

b) Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Gorzewo ul. Kruk – wykonano 60% wartości robót. 

c) Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Belno i Sokołów w formule zaprojektuj i wybuduj – w trakcie 

przygotowania dokumentacji projektowej. 

d) Modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Lucień w formule zaprojektuj i wybuduj – opracowano dokumentacje 

projektową, dostarczono agregat prądotwórczy, wymieniono mieszadła i przepływomierz. 

e) Rozbudowa i przebudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Białotarsk w formule zaprojektuj i wybuduj – 

opracowano dokumentacje projektową, wykonano izolację zbiorników żelbetowych wraz z przykryciami z tworzywa 

sztucznego, rozpoczęto budowę nowego budynku technologicznego. 

2. Przygotowanie specyfikacji przetargowej i przeprowadzenie oceny ofert w ramach zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

3. Przygotowanie zapytania ofertowego na pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w branży drogowej 

w ramach zadania pn.: „Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

4. Przygotowanie specyfikacji zamówienia sektorowego w celu wyłonienia wykonawcy robót dla realizacji zadania 

pn.: „Budowa kontenerowej przepompowni strefowej wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę w m. 

Podgórze”. Zamówienie sektorowe zostanie umieszczone w Biuletynie informacji publicznej w dniu 25.04.2023 r. 

5. Przygotowanie zapytania ofertowego na pełnienie funkcji wielobranżowego nadzoru inwestorskiego nad 

realizacją zadania pn.: „Budowa kontenerowej przepompowni strefowej wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na 

wodę w m. Podgórze”. 

 

 

 



VIII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęły 104 deklaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 26  pierwszych, 

50 zmieniających,  19 zerujących, 9  korekty); 

• Wpłynęło 7 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków; 

• Wpłynęło  69 wniosków na dofinansowanie do zabiegu sterylizacji i kastracji w ramach programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin. Kwota 

wydatkowana na podstawie złożonych wniosków wynosi 9945,00 zł. Kwota całkowita przeznaczona na 

dofinansowanie zabiegu sterylizacji i kastracji  wynosi 10 000,00 zł; 

• Wpłynęły 3 sprawozdania kwartalne od podmiotów prowadzących działalność w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych za I kwartał 2023 roku; 

• Po weryfikacji 11 złożonych sprawozdań od podmiotów prowadzących działalność w zakresie odbioru odpadów 

komunalnych wpisanych do Rejestru Działalności Regulowanej prowadzonego przez Wójta Gminy Gostynin, 

sporządzono i złożono do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego za  pośrednictwem systemu 

Bazy Danych Odpadowych sprawozdanie Wójta  z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 

komunalnymi za 2022 rok. Sprawozdanie zostało poprawnie zweryfikowane i zatwierdzone przez Urząd 

Marszałkowski.  

• Zgodnie z obowiązkiem określonym w art. 9tb ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach sporządzono Analizę Stanu Gospodarki Odpadami za rok 2022. Analizę sporządza się w terminie do 

30 kwietnia za poprzedni rok kalendarzowy i podlega publicznemu udostępnieniu na stronie podmiotowej Biuletynu 

Informacji Publicznej urzędu gminy.  

• W związku z koniecznością przekazywania raportu do Ministerstwa Klimatu i Środowiska o stanie wypłaconych 

na rzecz gminy środków na dodatki dla podmiotów wrażliwych, sporządzono za pośrednictwem systemu CAS 

sprawozdanie i przesłano do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. Zgodnie z wytycznymi ministra 

klimatu gmina ma obowiązek raportowania dwa razy w miesiącu. 

• Wpłynęło 1047 zgłoszeń do odbioru odpadów wielkogabarytowych, zużytego sprzętu elektrycznego i 

elektronicznego, zużytych opon. Zestawienie złożonych wniosków przekazano do Wykonawcy w celu sporządzenia 

harmonogramu odbioru.   

• Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 5 deklaracji  dotyczących źródeł ciepła  i 

źródeł spalania paliw. 

• Wysłano:  42 wezwania do okazania umowy na odbiór odpadów komunalnych oraz dowodów uiszczenia opłat za 

usługi przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych nie objętych systemem gospodarowania odpadami przez 

gminę. (Obowiązek kontroli wynika z Art. 6 ust. 5a ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Dz. U. 

2022 poz. 1297,1549); 

przyjęto: 

- 1 oświadczenie o zawieszeniu działalności gospodarczej, 

- 21 dowodów uiszczenia opłaty za odbiór odpadów pochodzących z prowadzonej działalności, 

• Zaksięgowano 3 998 wpłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną kwotę 506 702,24 zł; 

• Wysłano 24 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wygenerowano i wydano 210 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady komunalne dla 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Wpłynęły 2 wnioski o udzielenie ulgi w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wydano 1 decyzję 

orzekającą o umorzeniu kwoty 975,00 zł, w stosunku do drugiego wniosku zostało wszczęte postępowanie.  

• Wpłynęły 2 wnioski o przeksięgowanie nadpłaty oraz 1 wniosek o zwrot nadpłaty; 

• Wysłano  do Wykonawcy 19 zgłoszeń: 9 dotyczących wstawienia/zabrania pojemników mieszkańcom, oraz 10 

dotyczących braku odbioru; 

• Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości z których należy 

odebrać odpady komunalne. 

• Na podstawie art. 9u i 9v ustawy z dnia 13 września 1996 r.  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz  art. 379 ust. 1 i ust. 2,   art. 380 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 

r. Prawo ochrony środowiska - przeprowadzono 20 kontroli nieruchomości w zakresie pozbywania się nieczystości 

ciekłych, posiadanych umów z podmiotem uprawnionym do odbioru i transportu nieczystości ciekłych oraz osadów 

z osadników przydomowych oczyszczalni ścieków, posiadania kompostownika i kompostowania w nim 

bioodpadów. Z każdej kontroli został sporządzony protokół dla każdej ze stron oraz dokumentacja fotograficzna. 

• Wspólnie z Referatem Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa przeprowadzono 23 kontrole palenisk 

indywidualnych w gospodarstwach domowych na terenie Gminy Gostynin; 



• Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc luty 2023 r. na podstawie  dokumentacji przekazanej 

przez Wykonawcę oraz na podstawie  systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów odbierających odpady 

z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę 134 473,40 zł brutto. 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-wypoczynkowych            

w miesiącu grudniu– 152,00  Mg 

• Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc marzec  2023 r. na podstawie  dokumentacji 

przekazanej przez Wykonawcę oraz na podstawie  systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów 

odbierających odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę                              

178 782,34 zł brutto. 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-wypoczynkowych             

w miesiącu grudniu– 202,40  Mg 

• Dokonano rozliczenia ilości  odpadów odebranych z nieruchomości niezamieszkałych należących do Gminy 

Gostynin w tym: Plac zabaw w Bierzewicach, Ośrodki Zdrowia w Lucieniu i Józefkowie oraz odpady zebrane przez 

Zakład Komunalny w Solcu z terenu Gminy Gostynin. Kwota do zapłaty  za miesiąc luty wynosi 1050,00 zł, za 

miesiąc marzec 1200,00 zł; 

• Wpłynęły dwa wnioski o wydanie opinii w zakresie uzyskania pozwolenia przez podmiot na zbieranie  odpadów 

komunalnych: 

- pierwszy ze Starostwa Powiatowego w Gostyninie, wydano opinię pozytywną; 

- drugi z Urzędu Marszałkowskiego w Warszawie, sprawa w toku; 

• Referat Gospodarki Odpadami od miesiąca kwietnia obsługuje  Punkt konsultacyjny „Czyste powietrze” w ramach 

którego: 

- udzielono mieszkańcom z terenu Gminy Gostynin 26 konsultacji w zakresie otrzymania dotacji na wymianę 

kopciucha  z  Programu „Czyste Powietrze” oraz rozdano ulotki informacyjne; 

- za pośrednictwem punktu konsultacyjnego złożono 7 wniosków o dofinansowanie na wymianę źródła ciepła; 

- zorganizowano 1 spotkanie  informacyjne dla  mieszkańców  Gminy  Gostynin z doradcą energetycznym                      

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Panem Rafałem Chojnackim  dotyczące  

Programu Priorytetowego "Czyste Powietrze".  

Na spotkanie zgłosiły się 3 osoby zainteresowane otrzymaniem dotacji z programu „Czyste powietrze” 

• Sporządzono do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  sprawozdanie za I kwartał 

2023 roku z  realizacji przez Gminę Gostynin Programu priorytetowego CZYSTE POWIETRZE oraz prowadzenia 

Punktu Konsultacyjno – Informacyjnego.  

• Po anonimowym zgłoszeniu przeprowadzono kontrole nieruchomości w miejscowości Klusek w zakresie 

gospodarowania  nieczystościami ciekłymi, nie stwierdzono żadnych uchybień. 

• Gmina Gostynin włączyła się w akcję „Dzień ziemi” prowadzoną przez  Klub Morsów wokół Jeziora Białego. Gmina 

dostarczyła worki oraz rękawiczki i zapewni odbiór odpadów.  

• Na bieżąco w referacie  odbywa się bezpośrednia obsługa interesantów. 

 

IX. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 4 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto 54 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 54 decyzje. 

3. Przyjęto 41 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na żywność oraz 

wydano 41 decyzji. 

4. Przyjęto 4 zgłoszenia o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. 

5. Przeprowadzono weryfikację 16 zasiłków stałych, oraz wydano 1 decyzję odmowną dot zasiłku stałego. 

6. Wydano 20 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o niepełnosprawności. 

7. Wydano 12 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

8. Wysłano 12 pism do policji. 

9. Udzielono 6 porad prawnych. 

10. Odbyło się 1 posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego związane z procedurą niebieskiej karty. 

11. Odbyło się 21 spotkań grup roboczych związane z procedura niebieskiej karty. 

12. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 7 rodzin. 

13. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 34 wnioski. Wydano 79 kart tradycyjnych, oraz 79 kart 

elektronicznych. W produkcji jest 78 kart. 

14. Przyjęto 12 wniosków i wydano 12 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek o 

przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

15. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 43 wnioski o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych. 



16. Wydano 53 decyzji. 

17. Wystawiono 23 zaświadczeń. 

18. Wypłacono 539 świadczeń rodzinnych, 153 zasiłków pielęgnacyjnych, 15 świadczeń rodzicielskich, 45 

świadczeń pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tyt urodzenia dziecka dla 4 osób,  specjalny zasiłek dla 

opiekuna 12 dla osób. 

19. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 52 osób, przyjęto 2 wnioski, wydano 2 decyzje. 

20. Wysłano 8 zawiadomień do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

21. Wysłano 6 wniosków do Komendy Powiatowej Policji o ściganie z art. 209 § 3 Kodeksu Karnego. 

22. Wysłano 7 wezwań o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

23. Przeprowadzono 3 wywiady alimentacyjne. 

24. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

25. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

-Złożono 3 wnioski na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy 

26. W ramach Lokalnego Punktu Pomocy Pokrzywdzonym Przestępstwem przyjęto 20 osób. 

27. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i informacje. 

 

X. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

1. Statystyka udostępnień księgozbioru. 

 

 

DZAŁALNOŚĆ   BIBLIOTECZNA LICZBA  UŻYTKOWNIKÓW / LICZBA WOLUMINÓW 

ODWIEDZINY  W  BIBLIOTECE   1462     użytkowników 

WYPOŻYCZENIA   2435      woluminów 

ODWIEDZINY  W  CZYTELNI    98         czytelników 

UDOSTĘPNIENIA  KSIĘGOZBOIRU  NA  MIEJSCU    63        woluminów 

UDZIELONE  INFORMACJI E BIBLIOTECZNE    48 

 

Wypożyczono 72 gry planszowe 

Ogółem zakupiono 83 wol. ze środków własnych 

 

2. Działalność kulturalno-oświatowa  

Biblioteka w Lucieniu Spotkanie pod hasłem „8 marca- Międzynarodowy Dzień Praw Kobiet”. Przybyłe Panie 

wysłuchały życzeń a następnie czynnie uczestniczyły w przebiegu spotkania. Panie przygotowały i czytały krótkie 

informacje na temat praw kobiet . Dowiedziałyśmy się o historii  walki o prawa wyborcze kobiet w Polsce oraz na 

świecie. Jak Polki uzyskały możliwość głosowania ( 12 uczestników ).  Wykonano 2 wystawki „8 marca- 

Międzynarodowy Dzień Praw Kobiet” oraz „WIOSNA”. 

Biblioteka w Sokołowie  W marcu poezji święto mamy, więc wiersze czytamy. Biblioteka aktywnie włączyła się w 

obchody Światowego Dnia Poezji, przygotowując tematyczną gazetkę, wystawę książek. Uczniowie z kl. 5, 6, i  

część 7 i 8, brały udział w czytaniu poezji Wisławy Szymborskiej. Było poetycko i wiosennie, gdyż 21 marca jest 

pierwszym dniem wiosny. Wiele osób z utęsknieniem czeka na pierwszy dzień wiosny. Wraz  z nastaniem ciepłych 

i długich dni rozkwita przyroda, a w człowieku budzi się energia.( 21 osób) 

03.04 - Malowanki, kraszanki, pisanki najważniejszy symbol Świąt Wielkanocy. Poniedziałkowe spotkanie 

wszystkich wprowadziło w świąteczny nastrój. Tradycja stało się w bibliotece Sokołów zdobienie jajek. Uczniowie 

kl.1, 2, 3, i 5 z ochotą zabrały się do dekorowania jajek, a możliwości było wiele. Uczniowie przyznali, że 

dekorowanie jajek wielkanocnych sprawiło im wielką frajdę i okazało się dobrą zabawą. (30 osób) 

Biblioteka w Sierakówku 24.02.Czytanie wierszy ”Wierszyki 3 latka”, „Góra mądrości ”Dzieci tworzyły prace 

plastyczne ilustrujące przygody głównych postaci z opowiadania ( 4 czytelników ) 

22.03 „Wiosna jest już blisko” to piosenka, którą śpiewały dzieci z Oddziału Przedszkolnego. Czytaliśmy książkę 

p.t.”Pory roku- Wiosna” i rozmawialiśmy o zwiastunach Wiosny.( 10 osób ).  

24.03 Poszukiwania Wiosny-wspólna wędrówka z dziećmi z Oddziału Przedszkolnego i Punktu Przedszkolnego w 

celu obserwacji pierwszych oznak Wiosny. Dzieci śpiewały piosenkę „Maszeruje Wiosna”. Czytanie książki „Piotruś 

Pan”,  wykonanie prac plastycznych „Co można robić wiosną. (16 osób).      

03.04 Czytanie baśni H.Ch. Andersena dzieciom z Punktu Przedszkolnego (15 osób) 

03.04 Tradycje wielkanocne – spotkanie z dziećmi w Oddziale Przedszkolnym (10 osób)  

05.04 Dzieci wysłuchały bajek „O wiośnie, kurczętach i wielkanocnych świętach ”, „Wielkanocny baranek”, 

„Wielkanocne pisanki”, „Wielkanocny zajączek”, „Wielkanocny kurczaczek”. Dzieci z PP oraz OP brały  udział w 

zabawie poszukiwania słodkiej niespodzianki od Wielkanocnego Zajączka. Mali artyści wykonali prace 



plastyczne.(23 osoby) 

Biblioteka w Emilianowie Lekcja biblioteczna Magiczne słowa grzecznościowe Słowa: dziękuję, przepraszam, 

proszę to podstawy dobrego wychowania; warto o nich przypominać. Na podst. tekstu ,,Czarodziejskie słowo’’ 

rozmawiano o dobrych manierach, były rymowanki i zagadki oraz wymyślanie ciekawych scenek (18osób)                                                                                                                                                                                                                                                      

Lekcja biblioteczna Co to są dziwne powiedzenia? Różnice między powiedzeniem a przysłowiem, rozsypanki, 

krzyżówki, rola i znaczenie tych powiedzeń, wzbogacanie języka polskiego ( 9 osób )   

Biblioteka w Solcu 08.03 - Kobieta we współczesnym świecie… Rozmowy i wzajemne życzenia. W każdą przerwę 

lekcyjną trwały rozmowy kobiet o kobietach- nastolatkach, a zainicjowane Drzewo życzeń dało okazję do wyrażenia 

uczuć słowem pisanym. bliskich sercu. (25 osób) 

06.04 Poszukiwanie jajek… Biblioteka zorganizowała dla najmłodszych czytelników zabawy w poszukiwanie 

czekoladowych jajek, zgubionych przez królika. Zabawa, śmiech i radość to jest to co otrzymały maluchy od nas na 

ŚWIĘTA Wielkanocne. (29 osób)  

 

XI. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Równanie i wałowanie wraz z drobnymi naprawami w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych w m.: 

Osiny, Sieraków, Sierakówek, Marianów Sierakowski, Zaborów Stary, Emilianów, Górki II, Gulewo, Rumunki, 

Nagodów, Choinek, Strzałki, Osada, Ruszków, Lipa, Antoninów, Białe, Klusek, Gorzewo, Miałkówek, Budy 

Lucieńskie, Helenów, Kazimierzów, Jastrzębia,  

5. Remonty dróg gminnych w ramach funduszu sołeckiego w m.: Gorzewo-Marianów, Jastrzębia, Zaborów Stary, 

6. Budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Legarda – I etap, 

7. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Legarda,  

8. Wykonanie ogrodzenia boiska przy szkole podstawowej w Emilianowie, 

9. Wykonanie ogrodzenia działki gminnej w m. Niecki, 

10. Wykonanie ogrodzenia oraz utwardzenie terenu przy budynku świetlicy wiejskiej w m. Zaborów Nowy, 

11. Roboty remontowe – malowanie klatki schodowej budynku gminnego w m. Józefków, 

12. Wykonanie podbitki dachowej na budynku świetlicy wiejskiej w m. Legarda. 

 

Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, Rębów, 

Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin. 

Wcześniej wspomniałem, przeczytałem tak pobieżnie, ja wspominałem o Polskim Ładzie w ramach tego zadania 

dużego naszego Przebudowa i remonty dróg gminnych jesteśmy w trakcie procedury przetargowej, wpłynęły na 

dzień dzisiejszy i mamy 2 oferty na kwoty; jedna na kwotę 14.148.784,00zł, druga oferta na kwotę 12.134.000,00zł, 

różnica w tych ofertach jest ponad 2mln.zł. Oferty są wstępnie sprawdzone pod względem takim wstępnym 

formalnym, obie są w porządku, spełniają nasze wymogi, oczywiście wzywamy do uzupełnienia brakujących 

dokumentów ponieważ taka jest procedura, nie wszystkie dokumenty muszą być złożone na etapie przetargu, obie 

firmy dziś zostały wezwane do uzupełnienia dokumentów takich formalnych. Cieszymy się że są 2 oferty, czyli jest 

szansa że te drogi zostaną wykonane, a długość tych wszystkich odcinków dróg w ramach tylko Polskiego Ładu bo 

wcześniej czytałem też o odcinkach dróg poza Polskim Ładem. W ramach Polskiego Ładu tj. 19.720mb. Przeczytam 

te miejscowości w których te drogi mają być przebudowywane i remontowane. Zadanie podzieliliśmy na 3 części,  

na każdą z tych części od każdej z tych firm mamy oferty. I część tj. Białe, Gorzewo, Janów, Miałkówek, Helenów, 

2 Helenów, 3 Helenów, 4 Helenów (Helenów jest 1 tylko 4 odcinki dróg w m. Helenów), Bierzewice, Rogożewek, i 

drugim odcinek w Rogożewku. 

II część tego zadania to są drogi w m. Rumunki-Nagodów, Rumunki, 2 część w Nagodowie, Budy Kozickie, Polesie, 

Solec, Górki Drugie, Baby Dolne, Józefków, Gulewo - Józefków, Zaborów Nowy, Zaborów Nowy - Niecki. 

III część tego zadania tj. przebudowa i remonty dróg w m. Bolesławów, Podgórze, Zwoleń, Bielawy, Łokietnica, 

Kiełpieniec, Sierakówek, Marianów Sierakowski, Jastrzębia, Osiny, Halinów. Łącznie 33 drogi w ramach tegoż 

zadania i będziemy prosić, oczywiście sprawdzane są tak jak powiedziałem te 2 oferty, po sprawdzeniu dokładnym 



będziemy wiedzieć która firma ma szanse wygrać ten przetarg i po analizie dodatkowych odcinków dróg o których 

Państwu mówiliśmy kilka razy m.in. przedwczoraj na Komisjach, poprosimy Państwa o spotkanie takie już na Sesji 

Rady Gminy w niedługim czasie, tz. w maju, może w połowie maja żebyśmy się zajęli w zasadzie tylko drogami, 

analizą tych dróg które chcemy Państwu przedstawić jeszcze dodatkowe oprócz tych które mamy w Budżecie 

Gminy i które są w ramach Polskiego Ładu żebyście Państwo to dokładnie przemyśleli na Komisjach i na Sesji i 

podjęli stosowne decyzje finansowe i dopiero wtedy będzie mogła być podpisana ewentualna umowa z wykonawcą 

Polskiego Ładu bo na ten moment mamy w Budżecie Gminy kwotę tylko konieczną czyli 10mln.zł. Dziękuję Państwu 

za uwagę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Zastępco, czy ktoś z Państwa Radnych 

ma jakieś zapytania? Brak. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Dyrektora Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Solcu o realizacji zadań statutowych w minionym roku. 

Dyrektor GBP Grażyna Staniszewska: Gminna Biblioteka Publiczna w Gostyninie z/s w Solcu prowadzi działalność 

w oparciu o statut i działa na podstawie uchwał, jest samorządową instytucją kultury. Nadzór nad organizacją i jej 

funkcjonowaniem sprawuje Wójt Gminy, a nadzór merytoryczny nad działalnością biblioteki sprawuje i pomocy 

fachowej udziela Dział Wojewódzkiej Sieci Bibliotek przy Bibliotece Głównej Województwa mazowieckiego w 

Warszawie. Na czele Gminnej Biblioteki Publicznej z/s w Solcu stoi dyrektor, który kieruje jej działalnością, 

reprezentuje bibliotekę na zewnątrz i jest za nią odpowiedzialny. Gminna Biblioteka Publiczna w Gostyninie z/s w 

Solcu prowadzi filie biblioteczne: W Sokołowie z siedzibą w SP im. Marii Kownackiej, w Sierakówku z siedzibą w 

SP im. Marszałka J. Piłsudskiego, w Lucieniu, w Emilianowie z siedzibą w SP im. Bohaterów 1 grudnia 1939r. Są 

one zlokalizowane poza obrębem i przeznaczone do obsługi określonego regionu, posiadają własny księgozbiór, 

odrębny lokal i stałych pracowników. Do szczegółowego zakresu działania biblioteki należy: gromadzenie, 

opracowywanie i przechowywanie materiałów bibliotecznych z uwzględnieniem materiałów dot. własnego rejonu, 

udostępnianie zbiorów bibliotecznych na miejscu, wypożyczanie na zewnątrz, popularyzacja czytelnictwa poprzez 

działania które już powiedziała, tj. ogólne typu Narodowe czytanie, noc bibliotek, akcje Ogólnopolskie i te małe które 

były już częściowo wymieniane. Nasze biblioteki są tak usytuowane i takim miejscem i dla takich ludzi gdzie chcemy 

do czytelników odpowiednimi godzinami otwarte i tak wszystkie nasze biblioteki są otwarte od 7:30 do 15:30 w 

Solcu, Lucieniu i Emilianowie, natomiast Sokołów, Sierakówek jest otwarty 3 razy w tygodniu; poniedziałek, środa 

i piątek ponieważ pracownicy pracują na 1/2 etatu. Pracujemy również 13 sobót w roku, teraz ze względu na dotacje 

musimy pracować 26 sobót. W trosce o wszystkich czytelników GBP w Gostyninie z/s w Solcu w roku 2022 zakupiła 

ogółem 891 wol. na kwotę 2024,00zł, ze środków własnych 463wol. na sumę 20024,00zł. W ramach Programu 

Wieloletniego Narodowy Program Czytelnictwa dostaliśmy 10000,00zł, i zakupiliśmy 428 wol. Księgozbiory bibliotek 

są również wzbogacane poprzez dary, otrzymujemy je zarówno od ludzi prywatnych jak i Urzędu Gminy w 

Gostyninie i ogółem otrzymaliśmy 586 wol.  na sumę 5209.00zł. Nasze zbiory biblioteczne kształtowały się na 

granicy na dzień 31 grudnia 2022r., w Solcu stan księgozbioru wyniósł 7104, w ciągu roku przybyło 490wol. w tym 

236 darów, w Sokołowie stan na koniec roku 8260 wol. przybyło w ciągu roku 175 z darów 28wol. w Sierakówku 

stan 6967 wol. przybyło 359, z darów 178, ale ubyło również w Sierakówku 825 wol, w poprzedniej w Sokołowie 

ubyło 630 wol., w Solcu ubyło 1683 wol. w Lucieniu przybyło 167 wol., a na koniec roku było 5419, w Emilianowie 

przybyło 288, na koniec roku było 5033. Zadaniem biblioteki również jest udzielanie informacji i pomoc czytelnikom, 

wyszukiwanie informacji o nowościach wydawniczych, prowadzenie działalności informacyjnej dot. zbiorów. W 

procesie uzupełniania księgozbioru prenumerowano nowości zarówno z zakresu literatury pięknej dla dorosłych, 

dla dzieci, a także literatury popularnonaukowej. Ważną sprawą w popularyzacji czytelnictwa jest dbanie o o 

atrakcyjność księgozbioru i aktualizację.. To nowości które napływają do bibliotek podnoszą jej atrakcyjność, 

przekłada się to na wykonywanie regularnie selekcji księgozbioru, by księgozbiór i jego treści zawsze były aktualne. 

Przy wyborze i zakupie książek biblioteka współpracuje przede wszystkim z dwiema księgarniami tj. Sprzedaż 

Dobrej Książki z Tczewa oraz Bonito. Przy każdym zakupie książki wyeksponowane były na specjalnym regale z 

nowościami i to służy dla czytelników. Książki zaczytane, zniszczone są i powinny być i będą systematycznie 

usuwane z księgozbioru ponieważ nie jest to wizytówka biblioteki, wiadomo że czytelnik sięga do rzeczy nowych. 

Wszystkich ogółem usunięto 3138 wol. na sumę 5350,00zł. Zawsze ten księgozbiór staramy się uzupełniać. 

Udostępnianie materiałów na miejscu i na zewnątrz; w Solcu udostępniono 2461 wol. na zewnątrz, w Sokołowie 

2075 wol., w Sierakówku 1857 wol., w Lucieniu 3027 wol., w Emilianowie 1949wol., ogółem na zewnątrz 

udostępniono 12369 wol., audiobooków 5, ogółem udostępniono na miejscu 423 wol. Czytelników 

zarejestrowanych ogółem było 1009, w Solcu 245, w Sokołowie 174, w Sierakówku 200, w Lucieniu 202, w 

Emilianowie 188. Odwiedzin w bibliotece w ciągu całego roku; w Solcu 2304, w Sokołowie 1153, w Sierakówku 

1234, w Lucieniu 1646, w Emilianowie 1370. Ogółem odwiedzin w wypożyczalni było 7707 czytelników, odwiedzin 

w czytelni 236 czytelników. W 2021 r, rozpoczęto wdrażanie zintegrowanego systemu bibliotecznego MAK+. Do 



końca roku 2023 planowane jest całościowe wprowadzenie księgozbioru by z początkiem roku 2024 rozpocząć 

wypożyczania on-line. Nasi czytelnicy mają dostęp do naszych zasobów poprzez elektroniczny katalog książek już 

włączonych do MAK+, służy do tego aplikacja Szukam Książki, która jest bazą wszystkich książek wprowadzonych 

przez biblioteki będące w systemie MAK+. Solec wprowadził 45% księgozbioru, Sokołów 33%, Sierakówek 37%, 

Lucień 46%, Emilianów 57%. W 3 placówkach tj. w Solcu, Lucieniu i Emilianowie czytelnicy mogą korzystać z 

Cyfrowej Wypożyczalni Publikacji Naukowych ACADEMICA. Korzystanie z wypożyczalni umożliwia nieodpłatny 

dostęp do zdigitalizowanych zbiorów Biblioteki Narodowej. Działalność kulturalna, organizacja może nie będę 

powtarzała się bo działania lekcji bibliotecznych i zajęcia z dziećmi i z młodzieżą, ogólnie może powiem, że 

najważniejsze jest dotarcie do tych dzieci, przede wszystkim poprzez te działania, ogólnie było przeszło 700 

wydarzeń np. w Solcu, 551 dużych wydarzeń gdzie była duża ilość uczestników w Sokołowie, w Sierakówku też 

można powiedzieć bardzo dużo, może już nie będę czytała wszystkiego po kolei z cyframi. Nie będę się powtarzała 

bo w każdej placówce robimy co możemy żeby ta działalność istniała i żeby było nas widać że jesteśmy i działamy. 

Nasze placówki są wiadomo jak wspomniałam usytuowane częściowo na parterze i częściowo na piętrze, także 

skłaniamy i dziękujemy za zamiar wniesienia przede wszystkim placówki w Sierakówku na parter bo tj. priorytet bo 

tam ani czytelnik starszy, a nie mówimy już o innych, także dziękujemy bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Dyrektor, czy ktoś z Państwa ma jakieś 

pytania do Pani Dyrektor? Brak. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy dotycząca rynku pracy w szczególności bezrobocia w Gminie Gostynin. 

Dyrektor PUP Elżbieta Tyszkiewicz: Witam Państwa serdecznie wszystkich, PUP w Gostyninie zgodnie z 

przepisami ustawowy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy udziela osobom bezrobotnym wsparcia. 

Formami pomocy realizowanymi przez Centrum Aktywizacji Zawodowej były formy nieangażujące środków 

finansowych tj. pośrednictwo pracy, poradnictwo zawodowe oraz formy angażujące środki finansowo, są to 

szkolenia, prace interwencyjne, roboty publiczne, prace społecznie-użyteczne, staże, bony na zasiedlenie, 

jednorazowe środki na podjęcie działalności gospodarczej, wyposażenie lub doposażenie stanowiska pracy dla 

skierowanego bezrobotnego. Ogólnie w całym Powiecie Gostynińskim staży było 50, prac społecznie - użytecznych 

53, szkoleń 48, bonów na zasiedlenie 41, prace interwencyjne 36, roboty publiczne 37, działalności gospodarczych 

było otwartych 38. Nasza Gmina zatrudniała 19 osób, były to roboty publiczne, również na terenie naszego Powiatu 

powstało Centrum Integracji Społecznej, istnieje od 2022r i na 36 osób na dzień dzisiejszy jest 5 osób z terenu 

Gminy. Na czym to polega, polega to na tym, że w tej Organizacji uczestniczą osoby które przez tak jakby przez 

pewien czas były wykluczone z życia społecznego, na dzień dzisiejszy są one bardzo wspierane i takie osoby które 

posiadają jakie kolwiek umiejętności czy to są gastronomiczne, czy to jest stolarstwo te osoby wykonują swoją 

pracę i ten towar jest sprzedawany, także nawet ostatnio uczestniczyłam na takim na takim uroczystym otwarciu, a 

mówię dlatego, że jednak z naszego terenu, z terenu Gminy Gostynin jest 5 osób, więc jest to bardzo ważne, także 

współpracuję z CIS-em Pani Kierownik GOPS-u, też uczestniczyła w tym spotkaniu więc musze powiedzieć że jest 

to coś naprawdę pięknego, to co te osoby potrafią wyprodukować, stworzyć, przygotować, jest to piękne dlatego 

że komuś dano tak jakby szanse na nowe pojawienie się na rynku. Gmina Gostynin odnośnie bezrobocia; 

bezrobotnych z prawem do zasiłku na terenie Gminy jest 101 osób w tym jest 50 kobiet, czyli to bezrobocie jest tak 

powiedzmy pół na pół, największy odsetek osób bezrobotnych z prawem do zasiłku jest w Gminie Sanniki, 

najmniejszy w Gminie Szczawin, największy odsetek uprawnionych kobiet jest na terenie Miasta Gostynina, a 

najmniejszy w Gminie Pacyna. Stan osób bezrobotnych z terenu Gminy na 28 luty tj. 653 osoby. Urząd Gminy 

korzystał z robót publicznych, było to 19 osób w 2022r. Jeśli są jakieś pytania proszę pytać które dot. informacji 

Dyrektora dzisiejszego spotkania, także proszę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Dyrektor, czy ktoś z Państwa ma jakieś 

pytania? Brak 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Ocena zasobów pomocy społecznej dla 

Gminy Gostynin za rok 2022. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Wójcie, zgodnie z art. 16 ustawy 

o pomocy społecznej Gmina i Powiat oraz Samorząd Województwa zobowiązani są corocznie do sporządzania 

oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej. Gmina 

Gostynin liczy 11774 mieszkańców, tu widzimy spadek w porównaniu do 2021r gdzie było 11846 mieszkańców, w 

stosunku do poprzedniego roku widzimy spadek o 72 osoby, w poprzednich latach spadek był o wiele większy, w 

tym 598 osób jest bezrobotnych na terenie Gminy, tu widzimy spadek osób bezrobotnych w stosunku do 2021r,  

gdzie było zarejestrowanych ogółem 678 osób, mieszkań komunalnych jest 78, liczba osób ubiegających się o 



mieszkania komunalne z zasobów Gminy wynosi 166, oczekujących na mieszkania socjalne są 3 osoby. Dane o 

osobach korzystających z pomocy społecznej, dla 522 osobom udzielono pomocy i wsparcia w porównaniu do 

2021r, liczba ta zmalała bo w poprzednim roku wynosiła 541. Liczba osób korzystających z pomocy zmniejszyła 

się o 21 osób, w tym osób długotrwale korzystających z pomocy społecznej było 194 osoby. W 2021r, było 229, 

tutaj widzimy spadek, liczba ta zmniejszyła się o 35 osób, w poprzednim roku spadek był na tym samym poziomie. 

Liczba rodzin korzystających z pomocy społecznej wynosiła 236, przyznano świadczenia pieniężne dla 202 osób, 

w 2021r, przyznano dla 217 rodzin. Świadczenia niepieniężne; tą formą wsparcia objęto 133 osoby, liczba ta 

zmalała w porównaniu do roku ubiegłego, gdyż w roku 2021 ta formą pomocy objęto 123 osoby. Przeprowadzono 

548 wywiadów środowiskowych, liczba ta zmalała gdyż w 2021 r, wynosiła 572. Powody udzielenia pomocy to 

przede wszystkim ubóstwo, z tego powodu udzielono pomocy 36 rodzinom, w 2021r, 35 rodzinom, bezrobocie z 

tego powodu udzielono pomocy dla 135 rodzin, liczba ta wzrosła, w 2021r, wynosiła 125. Niepełnosprawność - z 

tej przyczyny udzielono pomocy dla 78 rodzin, wcześniej było 86, długotrwała lub ciężka choroba - z tego powodu 

udzielono pomocy 34 rodzinom, bezradność - pomocy udzielono 1 rodzinie, alkoholizm - z tego powodu pomocy 

udzielono 6 rodzinom, bezdomność - z tego powodu udzielono pomocy 4 osobom, bezradność w sprawach 

opiekuńczo-wychowawczych - 4 rodziny, potrzeba ochrony macierzyństwa 1 rodzina. Świadczenia pieniężne z 

pomocy społecznej to przede wszystkim; zasiłek stały, w 2022r,  objętych tą formą pomocy było 68 osób, natomiast 

w 2021r, 78 osób, kwota wypłaconych świadczeń wyniosła 415.059,00zł, zasiłek okresowy - ta formą pomocy objęto 

109 osób tu widzimy duży wzrost o 9 osób, w 2021r, było 100 osób. W 2022r, kwota wypłaconych świadczeń 

wyniosła 277.416,00zł, w 2021r, 239.454,00zł, Zasiłek okresowy udzielono w większości z tytułu bezrobocia, z 

długotrwałej choroby i z tytułu niepełnosprawności. Zasiłek celowy wypłacono dla 99 osób na kwotę 85.900,00zł, 

tu widzimy spadek w porównaniu do 2021r, gdzie wypłacono dla 135 osób na kwotę 107,411,00zł. Świadczenia 

niepieniężne; zasiłek celowy przyznawany w ramach Programu Wieloletniego Posiłek w szkole i w domu, ogółem 

objęto 93 osoby, liczba ta zmalała gdyż w 2021r, wynosiła 115. W 2022r wydatkowano na ten cel 85.900,00zł, 

natomiast w 2021r, 73.910,00zł. Posiłek ogółem objęło 131 osób, w 2021r 121 osób, w tym dzieci objęte 

dożywianiem 128, tu nastąpił wzrost w porównaniu do 2021r, objętych dożywianiem było 119 dzieci, koszt w 2022r, 

wynosił 87.147,00zł. Schronienie - tą formą pomocy objęto  3 osoby, w 2021r. 1 osobę. W 2022r, wydatkowano na 

ten cel 7.143,00zł, w 2021r 4.200,00zł. Sprawienie pogrzebu - w 2022r, na ten cel wydatkowano kwotę 4.000,00zł, 

w 2021r, nie było żadnego pogrzebu na koszt GOPS. Odpłatność osób w DPS; w DPS w 2022r, przebywały 22 

osoby, liczba ta w 2021r, wynosiła 21. Koszt wyniósł 657.689,00zł, w 2021r, wyniósł 644.464,00zł. To są środki 

własne Gminy. Usługi opiekuńcze - w 2022r, z tej formy wsparcia korzystała 1 osoba, praca socjalna - objęto 110 

rodzin, w 2021r. 209. Kontrakty socjalne - zawarto 4 kontrakty socjalne, w poprzednim roku było 9. Zasiłki rodzinne 

- 318 rodzin pobierało zasiłek rodzinny wraz z dodatkami, liczba ta zmalała, w 2021r, było 379 rodzin, świadczenie 

pielęgnacyjne - liczba świadczeń wynosiła 786, w 2021r, było 725, zasiłek pielęgnacyjny - ogółem liczba świadczeń 

wynosiła 3.400,00zł, w 2021r, 3.245,00zł, zasiłek pielęgnacyjny ogółem wypłacono w kwocie 733.856,00zł. 

Specjalny zasiłek opiekuńczy - liczba świadczeń wynosiła 124, tu widzimy spadek w porównaniu do 2021r, gdzie 

liczba wynosiła 145. świadczenia z funduszu alimentacyjnego - wypłacono dla 78 osób w 2021r, dla 91 osób. 

Ogólna kwota wypłacona ze świadczeń funduszu alimentacyjnego wyniosła 398.738,00zł, w 2021r, 456.873,00zł. 

Dodatek osłonowy - liczba złożonych wniosków wynosiła 2356, kwotę wypłaconych świadczeń to 1.642.414,51zł, 

budżet GOPS-u wyniósł ogółem w 26.206.209,00zł, w 2021r, 21.476.703,00zł. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Kierownik, czy ktoś z Państwa Radnych 

ma jakieś zapytania? Brak. 

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych Ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Gostynin za rok 2022 zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Radni Ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Gostynin za rok 2022 zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za 

co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie sprawozdania z działalności 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Gostyninie d/s. Przeciwdziałania przemocy w Rodzinie na terenie 

Gminy Gostynin za 2022r. 

Pracownik GOPS Małgorzata Krukowska: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Wójcie, Gminny Zespół 

Interdyscyplinarny prowadzi działania w szczególności w oparciu o ustawę o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, 

rozporządzenie dot. procedury Niebieskiej Karty Krajowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie jak 

również Gminnego Programu Przeciwdziałania w rodzinie. W 2022r. Zespół prowadził działania zajmował się 15 

procedurami które zostały wszczęte w rodzinach które były dotknięte przemocą w rodzinie, wszystkie te procedury 



były wszczęte przez funkcjonariuszy Powiatowej Policji w Gostyninie. Zespół prowadził również w poprzednim roku 

działania z procedurami które zostały wszczęte w latach poprzednich ale nie zostały one zakończone. Każdorazowo 

po wszczęciu procedury zespół powołuje grupy robocze do prac z konkretna rodziną, ponadto zespół kieruje wnioski 

do Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o podjęcie przymusowego leczenia odwykowego jak 

również do Organów ścigania składa zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia przestępstwa. Podczas działalności 

Zespołu w ramach procedury Niebieskiej Karty w poprzednim roku nie mieliśmy sytuacji gdzie dochodziło do 

odebrania dziecka w rodzinie, ani nie było konieczności zapewnienia osobie doznającej przemocy schronienia. 

Zespół prowadząc swoją działalność prowadzi również działania profilaktyczne czyli ma za zadanie 

rozpowszechnianie ulotek, informatory które dot. w szczególności przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w 

szkołach na terenie Gminy Gostynin odbywają się różnego rodzaju pogadanki, konkursy aby młodzież również 

miała świadomość, że stosowanie przemocy w rodzinie również nosi na nich negatywne skutki. Osoby u których 

została wszczęta procedura Niebieskiej Karty mają możliwość skorzystania z pomocy psychologicznej, prawnej, 

socjalnej, również mogą uczestniczyć w programach korekcyjno-edukacyjnych, także wszystkie działania zespołu 

skierowane są w szczególności na wsparciu i pomocy osób doświadczających przemocy. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytania w tym punkcie? Brak. 

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Radni ww. sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

(Z sali posiedzeń wyszły: Pani Kierownik GOPS i pracownik GOPS) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska ogłosiła 10 -cio minutową przerwę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska wznowiła obrady. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę          

nr 450/XLV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2022 roku  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałbym w imieniu Pana Wójta poprosić 

o wprowadzenie autopoprawki do WPF polegającej na:  

1. Proszę o wprowadzenie do Budżetu Gminy  na rok 2023 nast. zmian; dział 754 rozdz. 75412 Ochotnicze Straże 

Pożarne dokonuje się zmniejszenia planu wydatków majątkowych w zakresie dotacji celowej z Budżetu na 

finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych 

do sektora finansów publicznych o kwotę ogółem 30.000,00zł, wydatek dot. zakupu używanego samochodu  

ratowniczo-gaśniczego dla OSP Huta Nowa, rezygnacja z realizacji zadania. Jednocześnie dokonuje się 

zwiększenia planu wydatków bieżących dotacji celowej z Budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

zleconych do realizacji Stowarzyszeniom o kwotę ogółem 30.000,00zł, zaplanowana wartość dotacji celowej dla 

podmiotów zaliczanych lub nie zaliczanych do sektora finansów publicznych w 2023 nie ulega zmianie i wynosi; na 

realizację zadań z zakresu Ochrony Przeciwpożarowej z przeznaczeniem dla OSP Solec 37.500,00zł, dla OSP 

Sierakówek 37.500,00zł, Dodam, że jest to propozycja  na dzień dzisiejszy, jednak nie jest to jakaś ostateczna 

decyzja  Pana Wójta , będzie przedstawiona , zrobiona jakaś dokładniejsza analiza w zakresie potrzeb celowości 

zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Huta Nowa i być może na przyszłej sesji będzie wprowadzona 

propozycja z powrotem, mówię że być może bo tego nie wiem, po tej analizie sprawę się bardziej uwypukli. 

2. Pozycja, proszę o wprowadzenie do wykazu Przedsięwzięć do WPF Gminy Gostynin nowego przedsięwzięcia o 

charakterze bieżącym, sporządzenie zmiany studium uwarunkowań w kierunku zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Gostynin, cel; dopuszczenie możliwości realizacji inwestycji w zakresie odnawialnych źródeł energii w 

elektrowni fotowoltaicznej. Okres realizacji byłby 2023-2024, łączne nakłady finansowe 10.000,00zł,  limit wydatków  

w roku bieżącym 0zł. limit wydatków w roku 3024 10.000,00zł,  limit zobowiązań 10.000,00zł, Prosimy bardzo w 

wprowadzenie tej autopoprawki w dniu dzisiejszym  z uwagi na to, że jest w trakcie procedury legislacyjnej zmiana 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym , ma się zmienić w ogóle podejście do planowania 

przestrzennego i chcemy jak najszybciej rozpocząć procedurę zmiany studium z tej uwagi o której przeczytałem, 

jest duże zainteresowanie budową elektrowni fotowoltaicznych co się przyczynia do ochrony środowiska  taj 

naprawdę , a ta zmiana w ustawie  jeśli wejdzie w życie to będzie w tej ustawie krótki okres na rozpoczęcie zmiany 

studium, w zasadzie na przedłożenie odpowiednim organom projektu zmiany studium i dlatego chcemy nie 

zaniechać tego i prosimy Państwa o wprowadzenie w sumie nie wielkiej kwoty  i to na przyszły rok, tak żebyśmy 

mogli umowę z projektantami podpisać. Dziękuję. 

 



Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: pozwolę sobie omówić zmiany w Uchwale Budżetowej na rok 2023 łącznie ze 

zmianami WPF Gminy Gostynin. W zakresie Dochodów bieżących Administracja publiczna - Promocja jednostek 

samorządu terytorialnego, zwiększamy dochody bieżące o kwotę 8.000,00zł,  z tytułu wpływów otrzymanych 

spadków, zapisów i darowizn w postaci pieniężnej zgodnie z umową darowizny na realizację projektu promującego 

Gminę Gostynin " Z Kulturą Ludową za pan brat" zawartą z Fundacją LOTTO. Jeśli chodzi o Różne rozliczenia 

finansowe zwiększamy plan wpływów z różnych dochodów o kwotę 436.379,06zł, dot. rozliczenia podatku od 

towarów i usług. W zakresie Oświaty i wychowania - Szkoły Podstawowe zwiększamy dochody bieżące o kwotę 

3.000,00zł, z tytułu dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa od Wojewody mazowieckiego. Kwota ta jest 

przeznaczona na realizację zadań w ramach Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa na lata 

2021-2025. Wprowadzamy również do budżetu kwotę 13.175,00zł, z tytułu wpływów różnych dochodów, środki dot. 

umowy w ramach projektu Nowy start, którego celem było zorganizowane staży zawodowych dla 8 strażaków w 

SP. a środki będą stanowiły wypłatę wynagrodzenia dla opiekunów  stażu. Jeśli chodzi o Pozostałą działalność w 

Oświacie i wychowaniu tutaj zwiększamy dochody bieżące o kwotę 30.000,00zł,  z tytułu dotacji celowej otrzymanej 

z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez Gminę na podstawie porozumień z organami 

administracji rządowej, dot. to środków w ramach których Dyrektorzy szkół są zobowiązani do przygotowania i 

przeprowadzenia w trakcie 2023r, wycieczek szkolnych związanych z obserwacjami edukacyjnymi wskazanymi 

przez Ministra Edukacji i Nauki. Jeśli chodzi o Pomoc społeczną składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za 

osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum 

integracji społecznej zwiększamy dochody bieżące o kwotę 2.800,00zł,  z tytułu dotacji celowej otrzymanej od 

Wojewody Mazowieckiego, środki te przeznaczone są na dofinansowanie opłacenia składek na ubezpieczenie 

zdrowotne. Jeśli chodzi o zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze, oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i 

rentowe dokonuje się zwiększenia planu dochodów bieżących o kwotę 32.500,00zł, z tytułu dotacji celowej 

otrzymanej od Wojewody Mazowieckiego, kwota ta jest przeznaczona na realizacje własnych zadań bieżących , tj. 

na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych w części gwarantowanej z budżetu państwa. Jeśli chodzi o 

Edukację opiekę wychowawczą - Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym, zwiększamy dochody 

bieżące o kwotę 126.000,00zł, z tytułu dotacji celowej otrzymanej od Wojewody mazowieckiego, środki te będą 

przeznaczone na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. Jeśli chodzi 

o wydatki bieżące - Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę -m Pozostała działalność tutaj 

wprowadzamy do budżetu 2023r. przychody z tytułu niewykorzystanych środków 2022r, ze sprzedaży węgla dla 

mieszkańców Gminy Gostynin zgodnie z ustawą z dn. 27 października 2022r, o zakupie preferencyjnym paliwa 

stałego dla gospodarstw domowych i tutaj zwiększamy wydatki bieżące o kwotę; 9.802,50zł z tytułu wynagrodzeń 

osobowych pracowników, 1.700,00zł, z tytułu składek na ubezpieczenia społeczne, 245.00zł, z tytułu składek na 

Fundusz Pracy, 190.500,00zł z tytułu zakupu materiałów i wyposażenia, 39.052.50zł, z tytułu zakupu usług 

pozostałych. W zakresie Administracji publicznej - Promocja jednostek samorządu terytorialnego otrzymano 

darowiznę z Fundacji Lotto i przeznaczamy na zwiększenie planu wydatków bieżących w zakresie wynagrodzeń 

bezosobowych - 2.500,00zł, 4.300,00zł na zakup materiałów i wyposażenia, 1.200,00zł, na zakup usług 

pozostałych. W zakresie Oświaty i wychowania - Szkoły Podstawowe zwiększamy plan wydatków bieżących o 

kwotę 1.925,00zł, na składki na ubezpieczenia społeczne, 10.800,00zł, na wynagrodzenia bezosobowe, co daje 

łącznie kwotę 13.175,00zł z przeznaczeniem na realizację 8 staży zawodowych w ramach projektu Nowy start.. 

Jeśli chodzi o zwiększenia również wydatków bieżących w zakresie Oświaty to 1.508,00zł. na zakup materiałów i 

wyposażenia, dofinansowanie z Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa, 2.062,00zł na zakup środków 

dydaktycznych i książek, dofinansowanie z Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa i 60.00,00zł, na zakup 

energii elektrycznej. W zakresie Oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych w ramach aktualizacji planu 

zwiększamy wydatki bieżące o kwotę 230.00zł na zakup materiałów i wyposażenia, te środki pochodzą ze 

zmniejszonych wydatków innych formach wychowania przedszkolnego. Jeśli chodzi o realizację zadań 

wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach 

podstawowych, tutaj w ramach zmian planów finansowych jednostek oświatowych dokonujemy zmniejszenia o 

kwotę 429.00,00zł, na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, a jednocześnie zwiększając o tą wartość środki na 

zakupy pomocy dydaktycznych i książek. Jeśli chodzi o Pozostałą działalność w Oświacie to tutaj zwiększamy plan 

wydatków bieżących o kwotę 37.500,00zł, na zakup usług pozostałych i środki te są przeznaczone w ramach 

przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki na zadania pn. Poznaj Polskę i zostaną przeznaczone na dofinansowanie 

wycieczek szkolnych, kwota dofinansowania 30.000,00zł, 7.500,00zł to wkład własny szkół. Pomoc społeczna - 

Składki na ubezpieczenia zdrowotne, tutaj zwiększamy o kwotę 2.800,00zł, na składki na ubezpieczenia zdrowotne 

zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego i na zasiłki okresowe zwiększenie o kwotę 32.500,00zł, zgodnie z 

decyzją Wojewody Mazowieckiego. W Edukacyjnej opiece wychowawczej zwiększamy pule środków na stypendia 

dla uczniów na kwotę 126.000,00zł, są to dofinansowania otrzymane od Wojewody Mazowieckiego. Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska - Pozostałe działania związane z gospodarka odpadami dokonujemy zwiększenia 

planu wydatków bieżących o kwotę 3.600,00zł, na wpłaty gmin i powiatów na rzecz innych jest oraz związków gmin 



na dofinansowanie zadań bieżących w związku z przystąpieniem Gminy Gostynin do realizacji programu pn. 

Usuwanie odpadów z folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej, zadanie będzie 

realizowane przez ZGRP. Zadania majątkowe omówi Pan Zastępca, tutaj zmiany dokonane w tych zadaniach, ja 

tylko dodam, że źródłem finansowania zmian wydatków majątkowych są przychody 2022r, te zmiany nie wpływają 

na zwiększenie długu Gminy Gostynin i wprowadzamy do budżetu jako źródła dofinansowania tych zmian 

inwestycyjnych środki które dot. niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 

wynikających z rozliczeń dochodów i wydatków niefinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu i tak wprowadzamy środki otrzymane w 2021r, od pozostałych jednostek zaliczanych do 

sektora finansów publicznych na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych, niewykorzystanych w 2022r, w kwocie 

61.236,51zł, z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie wodociągów i kanalizacji, wartość 

środków niewykorzystanych w 2022r, wynosi; 1.252.154,43zł. z tego kwota 490.000,00zł została wprowadzona do 

budżetu, w tej chwili wprowadzamy do budżetu kwotę 61.236,51zł. Wprowadzamy również środki z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 2.500,000,00zł, to był wpływ 

środków w 2020r, na zadanie pn. Budowa budynku Urzędu Gminy wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w 

m. Gostynin, nie wydatkowano w 2022r w wys. 951.585,72zł. Nadwyżki z lat ubiegłych ulegają zwiększeniu o kwotę 

253.017,56zł. W związku z tymi zmianami zwiększa się deficyt budżetu Gminy, który po zmianach wynosi 

20.340.432,15zł. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik. 

 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: w zakresie inwestycji wydatków majątkowych przytoczę tylko pozycje których 

propozycja jest wprowadzenia nowych bądź te które się zmieniają. Pani Skarbnik już wiele powiedziała też w tym 

temacie, a ja powtórzę. Budowa i przebudowa infrastruktury kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin tj. w 

ramach naszego Polskiego Ładu jest 5 inwestycji, modernizacja oczyszczania ścieków w m. Lucień, rozbudowa i 

przebudowa oczyszczalni ścieków w Białotarsku,  budowa kanalizacji sanitarnej w Gorzewie, Bierzewicach, Belnie 

i Sokołowie, w tej chwili w budżecie jest kwota  na ten rok 6.041.755,00zł, prosimy o wprowadzenie  nowej kwoty 

6.102.991,91zł, tj. jak Pani Skarbnik powiedziała niewydatkowane kwoty roku ubiegłego, wartość całości się nie 

zmienia. Nast. nowa pozycja; wykup gruntów pod drogę gminną w m. Stefanów prosimy o wprowadzenie kwoty 

6.500,00zł, tylko i wyłącznie na takie dokumenty formalno-prawne bowiem prostujemy ta drogę, regulujemy jej 

przebieg taki zgodny z logiką taka jak powinna być, zamiana gruntów będzie bez kosztowa z właścicielem obecnym 

i Gmina Gostynin tylko na sprawy formalno-prawne potrzebujemy kwotę 6.500,00zł. Nast. pozycja tj. modefikowana 

Modernizacja budynku mieszkalnego  gminnego nr. 24 w m. Józefków, jest w tej chwili kwota 310.000,00zł prosimy 

o zmianę nazwy na Modernizacja budynku mieszkalnego gminnego nr 24 w Józefkowie i zmniejszenie kwoty do 

30.000,00zł. Nast.   pozycja zmieniana tj. Budowa budynku Urzędu Gminy wraz z budową infrastruktury 

towarzyszącej w m. Gostynin, w tej chwili kwota jest w budżecie na ten rok 8.565.500,00zł, prosimy o wprowadzenie 

kwoty tez ze środków niewydatkowanych z ubiegłego roku, mała kwota przeznaczona w całym budżecie z WPF się 

nie zmienia więc kwotę prosimy o wprowadzenie 9.761.368,85zł, nast. pozycja tj. nowa Modernizacja części 

budynku SP w m. Białotarsk. w wyniku awarii instalacji wodociągowej i podmycia posadzek oraz fundamentu, ta 

awaria nie mogła być zauważona ponieważ trwała długo i woda się sączyła i podmywała posadzkę i fundamenty, 

zrobiona jest i wykonana i sporządzona ekspertyza oraz szacunkowe koszty naprawy tych robót i potrzeba na tą 

czynność  125.000,00zł, i prosimy o wprowadzenie takiej kwoty. Nast. pozycja Budowa budynku gospodarczego 

na terenie SP w Lucieniu jest 50.000,00zł, i nadal potrzebujemy  na ten cel 50.000,00zł, lecz prosimy o zmianę 

nazwy inwestycji na; Budowa magazynu sprzętu sportowego na potrzeby szkolnej sali gimnastycznej szkolnego 

boiska sportowego na terenie SP w Lucieniu, podyktowana ta nazwa jest wymogami formalno-prawnymi możliwości 

realizacji tego przedsięwzięcia, nast. pozycja Remont świetlicy wiejskiej w m. Baby Górne, budynek w użyczeniu 

Gminy w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Baby Górne-Zieleniec, kwota jest w budżecie 21.608,01zł, tej kwoty 

nie potrzeba zmieniać, nast. prosimy o zmianę nazwy inwestycji ma; Modernizacja budynku w m. Baby Górne w 

związku ze zmianą sposobu użytkowania budynku handlowego na świetlicę wiejską. Nast. pozycja Modernizacja 

świetlicy wiejskiej w m. Feliksów polegająca na zakupie drewna i pokrycia dachu blacha w ramach funduszu 

sołeckiego sołectwa Feliksów, budynek w użyczeniu Gminy, w tej chwili kwota jest w budżecie 21.034,61zł, po 

zebraniu ofert oferentów na dostawę materiałów na modernizację tej świetlicy potrzebna kwota jest 23.398,10zł, 

wiec oferta ponad 1.000,00zł, prosimy o zwiększenie tej pozycji o 2.000,00zł. Nast. pozycja w tej chwili w budżecie 

jest Modernizacja boiska sportowego przy SP w Białotarsku jest kwota 300.000,00zł, zawarliśmy umowę w wyniku 

zapytania ofertowego takiego szerokiego na modernizacje płyty głównej tego boiska tej trawiastej oraz jesteśmy w 

trakcie przetargu nieograniczonego na modernizację bieżni, jeśli mamy realizować tą inwestycję brakuje nam ok. 

50.000,00zł, na te 2 rzeczy czyli na modernizację  płyty trawiastej i modernizację bieżni, prosimy bardzo Państwa 

o wprowadzenie tej kwoty bowiem od kilku lat Gmina się  już przymierza do remontu i modernizacji w zasadzie tego 



boiska sportowego, jest to konieczne również z uwagi na żeby ta degradacja boiska nie postępowała dalej i 

oczywiście te autopoprawki 2 o które prosiłem. I nowa pozycję prosimy jeszcze o wprowadzenie; Moje Boisko Orlik 

2012 przy SP w Sierakówku, w tej chwili nie ma tej pozycji w budżecie i prosimy o wprowadzenie kwoty 

227.600,00zł, Gmina Gostynin otrzyma dotację w wys. 227.500,00zł, a żeby podpisać umowę wymagana jest ta 

kwota wprowadzona już do budżetu, to boisko funkcjonuje na terenie SP w Sierakówku kilkanaście lat i naprawdę 

wymaga remontu, tak naprawdę i tak długo wytrzymało bez remontu, a jest czas najwyższy, a przy tym okazja bo 

mamy możliwość pozyskania tej dotacji w wys. 227.500,00zł i te 2 autopoprawki o które prosiłem na początku i to 

byłoby wszystko. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie WPF? Brak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 491/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na rok 2023. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos?  

Radny Kamil Balcerzak: ja mam pytanie do Pana Wójta co jeśli chodzi o te drogi które planowaliśmy w ramach 

budżetu wprowadzić do tegorocznego budżetu, drogi których nie puszczaliśmy w ramach Polskiego Ładu? Kiedy 

możemy się spodziewać tych dróg w budżecie, chodzi mi tu konkretnie jeśli chodzi o mój teren o drogę w 

Sierakowie? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ja mówiłem, być może nie dosyć tak dokładnie i wyraziście, że na nast. sesji o 

którą poprosimy Państwa w połowie chyba maja, z uwagi na to że musimy po pierwsze przeanalizować dokładnie 

te 2 oferty na przebudowę i remont dróg w ramach Polskiego Ładu, dołożyć do tych dróg odcinki brakujące, na 

komisjach rozmawialiśmy o tym więc nie będę teraz dokładnie tłumaczył o co chodzi, brakujące żeby uzupełnić te 

które nie mogą być zrealizowane w ramach Polskiego Ładu i dołożyć drogi jeszcze następne i to będzie z Panem 

Wójtem uzgodniliśmy na nast. sesji.  

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 492/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację zadania publicznego polegającego na przebudowie 

odcinka drogi powiatowej nr 1419W w miejscowości Sokołów w zakresie budowy chodnika wraz z kanalizacją 

deszczową i modernizacją przepustu na rzece Skrwa. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: sprawa była omawiana na komisjach przedwczoraj, natomiast krótko powiem, że 

w ramach Polskiego Ładu, w ramach tych miejscowości PPGR-wskich w tym tygodniu ogłosimy przetarg na 

realizacje tych przedsięwzięć, jedna z nich jest właśnie przebudowa chodnika przy drodze powiatowej w Sokołowie, 

a ta droga jak mówię powiatowa jest własnością Powiatu i jest taka możliwość prawna, że Gmina Gostynin udzieli 

Powiatowi takiej pomocy rzeczowej w postaci wybudowanego chodnika, a Powiat to przejmie jako pomoc rzeczową. 

Dziękuję. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Kamil Balcerzak) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos?  

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 493/XLVIII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację zadania publicznego polegającego na przebudowie 

odcinka drogi powiatowej nr 1412W w miejscowości Belno w zakresie budowy chodnika. 

(Z sali posiedzeń wyszła Radna Mariola Dan-Liberadzka) 

(Na salę posiedzeń wrócił Radny Kamil Balcerzak) 

To jest temat związany podobnie jak w poprzedniej uchwale, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 494/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 

Uchwały Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w formie inkasa: podatku rolnego, 

podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania inkasentów.    

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: Uchwała ma charakter porządkowy, wynika z wyboru nowego sołtysa w 

sołectwie Mysłownia Nowa. 

(Na salę posiedzeń wróciła Radna Mariola Dan-Liberadzka) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos?  

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 495/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w punktach przedszkolnych i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zgodnie z właściwymi przepisami Rada Gminy określa wysokość opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego ponad podstawę programową prowadzonych w punktach 

przedszkolnych i oddziałach przedszkolnych uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym w którym kończą 6 lat. Zgodnie z obwieszczeniem Ministra Edukacji i Nauki z 

dnia 23 lutego 2023r. w sprawie  maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego od 

1 września 2023r,czyli od nast. roku szkolnego maksymalna wysokość kwoty opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego wyniesie 1.30zł.  Proponuje się ustalenie opłaty za każdą rozpoczęta godzinę wychowania 

przedszkolnego powyżej podstawy programowej czyli powyżej 5godz. w wys. 1zł, i zwolnienie z opłaty drugiego i 

kolejnego dziecka z tej samej rodziny. Dodam tylko, że do tej pory nie była pobierana opłata od rodziców za 

wychowanie przedszkolne te 5 godz. podstawy programowej tym nie mniej uznaliśmy, że jest taka potrzeba aby ta 

opłata została wprowadzona, na początku kiedy w Gminie powstawały punkty przedszkolne one działały przez 5 

godz. nast. przez kolejne lata wydłużaliśmy czas funkcjonowania punktów przedszkolnych, w tej chwili w niektórych 

szkołach punkty przedszkolne nawet są otwarte przez 9 godz.  dostosowane są do potrzeb rodziców i po to one są 

żeby dostosować do potrzeb rodziców, tym nie mniej ta opłata spowoduje niewątpliwie jakieś straszne wpływy do 

budżetu ale też pozwoli na dobrą  lokalizację przez Dyrektorów prace punktów przedszkolnych i oddziałów 

przedszkolnych bowiem miejsc w punktach przedszkolnych jest zbyt mało, a nie żeli zainteresowanie wśród 

rodziców, tutaj Gmina będzie pracowała nad tym, żeby ewentualnie pomyśleć nad otwarciem kolejnych oddziałów 

punktu przedszkolnego. Dziękuje bardzo.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Brak.  

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 



Uchwała 496/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, 1 głos wstrzymujący się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród i inne świadczenia 

wynikające ze stosunku pracy, dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ustalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli jest jednym z obowiązków 

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej szkoły, z uwagi na zawartą w nim materię 

akt ten stanowi akt prawa miejscowego i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym danego województwa. 

Zapomniałam dodać, że poprzednia uchwała też jest publikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego. Regulacje zawarte w niniejszej uchwale zostały dostosowane do obowiązujących obecnie 

przepisów prawa oświatowego, aktualnej sieci oraz struktury organizacyjnej szkół i punktów przedszkolnych które 

prowadzi Gmina Gostynin, treść uchwały odpowiada aktualnej interpretacji przepisów w przedmiotowym zakresie, 

potwierdzonej orzecznictwem sądowym i rozstrzygnięciami nadzorczymi wojewodów. Zgodnie z zapisem art. 30 

ust. 6a ustawy Karty Nauczyciela Regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi 

nauczycieli. Projekt niniejszej uchwały uzgodniono z 3 związkami zawodowymi działającymi na terenie Gminy 

Gostynin tj. Związek Nauczycielstwa Polskiego, Międzynarodowa Komisja Pracowników Oświaty i Wychowania 

"Solidarność", Komisja Międzyzakładowa WZZ "Forum - Oświata" w Żurominie. Regulamin został przesłany, 

uzgodniony, związki zawodowe nie wniosły żadnych uwag, regulamin został również wypracowany, uzgodniony z 

Dyrektorami szkół prowadzonych przez Gminę Gostynin, również Dyrektorzy żadnych uwag nie wnieśli. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Brak.  

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 497/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika 

przyrody – alei drzew - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 16/12 obręb Lucień, gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: wszystkie te uchwały były omawiane na odpowiedniej Komisji w dniu 

przedwczorajszym, w dniu dzisiejszym Rada Gminy podjęła decyzję o zdjęcie z porządku obrad 1 uchwały dot.     

m. Budy Lucieńskie, natomiast chciałem tak krótko powiedzieć na temat, były omawiane na Komisjach, natomiast 

chcę powiedzieć, że do wszystkich tych uchwał dot. pomników przyrody, że przedmiotowe uchwały dot. zniesienia 

form ochrony drzew będącymi pomnikami przyrody ze względu na utraty wartości przyrodniczych, oraz zapewnienia 

bezpieczeństwa powszechnego. Drzewa są w złym stanie fitosanitarnym zamierające, wypruchniałe u nasady pnia, 

posiadają ubytki wgłębne i powierzchniowe. Ze względu na swoją lokalizację stanowią realne zagrożenie dla życia 

i zdrowia osób postronnych przebywających w ich otoczeniu. Zgodnie z procedurą, z przepisami projekty uchwał 

zostały przygotowane w oparciu o ekspertyzę dendrologiczną i te projekty uchwał wraz z przedłożoną ekspertyzą 

dendrologiczną zostały zaopiniowane przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie, 

pozytywnie zaopiniowane. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos?  

Pan Jarosław Fischbach: Dzień dobry Państwo, nazywam się Jarosław Fischbach:, jestem mieszkańcem Gminy 

Gostynin, mieszkam w Budach Lucieńskich i na naszej działce znajduje się 1 z drzew które objęte jest ochroną 

pomnikiem przyrody, miała być podjęta uchwała w dniu dzisiejszym, uchwała została zdjęta z obrad, a przyjechałem 

powiedzieć że nie zgadzam się z tym jeżeli miała być decyzja podjęta o zaprzestaniu ochrony lipy jako pomnika 

przyrody z tego względu, że tę opiekę nad lipą sprawuję Urząd Gminy, ja mieszkam od 20 kilku lat i nie mogę liścia 

z tej lipy zerwać, 8 lat temu przyjechała Komisja z Warszawy która zaleciła cięcia pielęgnacyjne mam pisma z 

Urzędu Gminy podpisane przez Pana Wójta z 2017r, i późniejsze gdzie Gmina zobowiązuje się do prowadzenia 

cięć pielęgnacyjnych i opieki nad drzewem, co roku przypominaliśmy się w Gminie prosząc o wykonanie tych prac, 

minęło 7 czy 8 lat i żadne prace nie zostały wykonane i nie chciał bym żeby zrzucenie odpowiedzialności za stan 

drzewa jaki jest w tej chwili spoczywał na mnie w momencie kiedy ja żadnych prac pielęgnacyjnych sam nie mogłem 

zrobić, w związku z tym wnioskuje o to żeby pomnik przyrody pozostał nadal tym pomnikiem przyrody i oczekuje, 



że Gmina zajmie się odpowiednio zabezpieczeniem drzewa, przy czym chciałbym żeby ta decyzja zapadła w 

najbliższym czasie, w przeciągu kilku tygodni, a na realizację zobowiązań Gminy czekam od 7 czy 8 lat, jeżeli będą 

potrzebne pisma to dysponuje tymi pismami, mogę je Państwu chętnie przedstawić. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję bardzo za wypowiedź, na pewno do tego 

tematu Rada Gminy wróci na kolejnych komisjach, że będziemy ten temat analizować 

Pan Jarosław Fischbach: będę mógł prosić o powiadomienie jakie będą decyzje? 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dobrze, oczywiście. 

Pan Jarosław Fischbach: dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? 

Radna Ewa Michalska: jeśli mogę proszę Państwa, to tylko moje pytanie bo to jak już mój przedmówca powiedział, 

czy pozostałe osoby gdzie mają na terenie posesji te pomniki przyrody do tej pory które dzisiaj mamy głosować czy 

wszystkie te osoby zostały powiadomione, że zostają w takiej sytuacji i muszą sobie sami radzić? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: nie umiem niestety Pani Radnej w tym momencie na to pytanie odpowiedzieć, nie 

ma Pani Kierownik referatu która się tymi sprawami zajmuje w tym momencie na sesji, nie wiem. Dziękuję.   

Pan Jarosław Fischbach: to ja mogę powiedzieć, że my nie zostaliśmy poinformowani, sami dzwoniliśmy do Urzędu 

i sami żeśmy się dowiadywali że na dzisiejszych obradach ta sprawa będzie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciałby 

zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 498/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika 

przyrody – pojedynczego drzewa - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 214 obręb Huta Nowa, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 499/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika 

przyrody – pojedynczego drzewa - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 484 obręb Gorzewo, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 500/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  pomnika 

przyrody – pojedynczego drzewa - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 115/2 obręb Osada, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 501/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 



 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  pomnika 

przyrody – pojedynczego drzewa - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 1/1 obręb Choinek, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 502/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika 

przyrody – pojedynczego drzewa - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 16/8 obręb Lucień, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 503/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 20-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika 

przyrody – grypy drzew - zlokalizowanych na działkach o nr ewid. 44 i 45 obręb Zuzinów, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 504/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 21-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  pomnika 

przyrody – pojedynczego drzewa - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 114 obręb Zuzinów, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 505/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 22-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: pomnika 

przyrody – grypy drzew - zlokalizowanych na działce o nr ewid. 3/1 obręb Budy Lucieńskie, gmina Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 506/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za, 3 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

 



Do punktu 23-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  wyrażenia 

zgody na przyjęcie w użyczenie na czas nieokreślony nieruchomości stanowiącej działkę nr 208/1 o pow. 0,13 ha 

położoną na terenie wsi Feliksów oraz upoważnienia Wójta Gminy Gostynin do zawarcia z Ochotniczą Strażą 

Pożarną w Feliksowie umowy użyczenia w/w nieruchomości. 

(Z sali posiedzeń wyszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz) 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: to są 4 kolejne uchwały dot. remizów strażackich położonych w m. Feliksów, 

Helenów, Lucień oraz Skrzany, wcześniejsze umowy w zarządzaniu straży zawarte były na okres 10 lat, teraz 

chcielibyśmy jeśli Państwo wyraziliby zgodę aby Gmina mogła przyjąć w użyczeniu tej nieruchomości na czas 

nieokreślony, Gmina przeznaczy je na cele społeczno-kulturalne, oświatowe zaspokoi zbiorowe potrzeby wspólnoty 

mieszkańców oraz stworzy warunki do racjonalnego i harmonijnego jej rozwoju. Było to omawiane na komisjach. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 507/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 24-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na przyjęcie w użyczenie na czas nieokreślony zabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 48/3 o 

pow. 0,1208 ha położoną na terenie wsi  Helenów oraz upoważnienia Wójta Gminy Gostynin do zawarcia z 

Ochotniczą Strażą Pożarną w Helenowie umowy użyczenia w/w nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 508/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 25-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na przyjęcie w użyczenie na czas nieokreślony zabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 17/6 o 

pow. 0,2764 ha położoną na terenie wsi Lucień oraz upoważnienia Wójta Gminy Gostynin do zawarcia z Ochotniczą 

Strażą Pożarną w Lucieniu umowy użyczenia w/w nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 509/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 26-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska Podjęcie uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na 

przyjęcie w użyczenie na czas nieokreślany zabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 35/6 o pow. 0,22 

ha położoną na terenie wsi Skrzany oraz upoważnienia Wójta Gminy Gostynin do zawarcia z Ochotniczą Strażą 

Pożarną  w Skrzanach umowy użyczenia. 



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 510/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 27-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w 

dzierżawę na okres 1 roku gruntów rolnych stanowiących  działkę nr 49 o pow.  1,03 ha  we  wsi  Skrzany  gm.  

Gostynin. 

(Na salę posiedzeń wróciła Radna Elżbieta Tyszkiewicz) 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały również był omawiany na komisjach, chodzi tutaj o to, ze tj. 

czasowy dzierżawca wystąpił do Gminy z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy na cele rolne oraz 

zadeklarował ewentualną chęć zakupu przedmiotowej działki, oczywiście po uzyskaniu zgody Rady zawarta 

zostanie ta umowa dzierżawy i w dalszej kolejności Wójt Gminy Gostynin poczyni kroki w celu przedłożenia 

Wysokiej Radzie na którejś kolejnej sesji projekt uchwały w sprawie sprzedaży tej działki. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 511/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 28-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia 

niezabudowanych nieruchomości stanowiących działki  nr 26/11 o pow. 0,0066, nr 31/11 o pow. 0,0121 ha, nr 31/13 

o pow. 0,0015 ha,  nr 31/15 o pow. 0,0072 ha, nr 36/7 o pow. 0,0083 ha położone na terenie wsi Choinek gm. 

Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały dot. możliwości umożliwienia Wójtowi, Gminie Gostynin w 

zasadzie zakupu tych małych powierzchni działek w celu poszerzenia drogi gminnej w m. Choinek. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 512/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 29-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  nabycia 

niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 13/19 o pow. 0,1023 ha położoną na terenie wsi Stanisławów 

Skrzański gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa  Stanisławów Skrzański. 

(Z sali posiedzeń wyszła Radna Jolanta Sulma) 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały tak jak Pani Przewodnicząca odczytała dot. możliwości zakupu 

zabudowanej nieruchomości przeznaczonej na potrzeby 3 sołectw i to w ramach środków funduszu sołeckiego, te 

sołectwa to; Stanisławów Skrzański, Skrzany, Halinów. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 513/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 



 

Do punktu 30-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów stanowiących działki nr ewid. 374/2 o 

pow. 0,1350 ha, 374/3 o pow. 0,1350 ha, 374/4 o pow. 0,1350 ha, 374/5 o pow. 0,1533 ha położone na terenie wsi 

Krzywie  gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Gmina Gostynin posiada działkę o łącznej powierzchni tych 4 działek, które Pani 

Przewodnicząca wymieniła + jeszcze droga dojazdowa do tych działek taka wewnętrzna , dokonaliśmy podziału tej 

działki na 4 działki, takie o ładnej powierzchni ok 14 i 15 arów, działki poprzez tą drogę wewnętrzną mają dostęp 

do drogi wojewódzkiej, te działki są położone pomiędzy drogą wojewódzką, a boiskiem sołeckim przy Stacji 

Uzdatniania Wody w m. Krzywie. Mamy nadzieję, że będzie zainteresowanie, ta działka nie jest przydatna do żadnej 

funkcji publicznej i możemy ją przeznaczyć do sprzedaży. Dziękuję.  

(Na salę posiedzeń wróciła Radna Jolanta Sulma) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 514/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 31-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów stanowiących działki nr ewid. 234/3 o 

pow. 0,1575 ha, 234/4 o pow. 0,3103 ha,  położone na terenie wsi Antoninów  gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Gmina Gostynin posiada działkę już w tej chwili podzieloną już na kilka działek w 

m. Antoninów, jedna z działek z podziału jest na poszerzenie drogi, druga działka na poszerzenie drogi drugiej i 

powstały jeszcze dwie ładne działki które w tamtym terenie mamy nadzieję jako Gmina, przedstawiciele Gminy, że 

będą sprzedane za rozsądną kwotę, też nie są możliwe i nie jest przewidywane wykorzystanie tych działek na cele 

publiczne. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 515/XLVIII/2023 została przyjęta 14 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 32-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zastosowania 

bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: sprawa była omawiana też na stosownej komisji, dotychczasowy najemca, pewna 

Pani proponuje zakup tego lokalu i zwraca się do Wójta i do Wysokiej Rady o możliwości zastosowania ulgi zgodnie 

z prawem jest możliwa taka ulga i Wójt Gminy Gostynin proponuje zastosowanie ulgi przy nabyciu tej nieruchomości 

w wys. 55% od wartości wycenionej przez rzeczoznawcę. 

Radna Ewa Michalska: jaka to miejscowość? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Lucień. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych nie opiniowała z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała 516/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za, 1 głos wstrzymujący się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 33-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zastosowania 

bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny. 



Zastępca Wójta Paweł Goliszek: podobna sytuacja jak w poprzedniej uchwale, jt. lokal o pow.28.9m2,  

dotychczasowy najemca, pewna Pani również deklaruje chęć zakupu tego lokalu, ale prosi o ulgę, dodatkowym 

jakby argumentem przemawiającym za podjęciem tej uchwały naszym zdaniem jest to, że lokal znajduje się w 

budynku trzy lokalowym, dwa lokale już są własnością prywatną, a ten jest własnością Gminy Gostynin, gdyby 

dotychczasowy najemca zakupił ten lokal wówczas Gmina Gostynin nie byłaby współwłaścicielem tej 

nieruchomości. Wójt Gminy Gostynin proponuje zastosowanie ulgi w tym przypadku w wys. 60% od wartości 

wyceny sporządzonej przez rzeczoznawcę d/s wyceny nieruchomości. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. ja mam pytanie czy nie było mowy o 40% 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: uwzględniając nakłady poniesione przez dotychczasową najemczynię z rachunku 

z kalkulatora wychodzi 60%, a była mowa o 40% nie uwzględniając nakładu, tak uzgodniłem to z Panem Wójtem 

dziś. tj. lokal po byłej bibliotece w Lucieniu 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? Brak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: ogłosiła 5-cio minutową przerwę. 

(Z sali posiedzeń wyszli Radni: Stanisław Wasiński, Piotr Piotrowski, Jolanta Sulma) 

(Na salę posiedzeń dołączył Pan Dariusz Szymański) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: wznowiła obrady sesji. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych nie opiniowała z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała 517/XLVIII/2023 została przyjęta 10 głosami za, 1 głos wstrzymujący się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 34-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Gostynin na lata 2023 – 2027. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały był omawiany na komisjach, Program mieszkaniowy - Wieloletni 

Program Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy stanowi formalną podstawę realizacji zadania 

własnego gminy w zakresie tworzenia warunków do zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych wspólnoty 

samorządowej. Program przedstawia planowaną politykę dot. gminnego zasobu, dla której punktem wyjścia są 

dane o zasobach, ich stanie, ale również potrzebach uwzględniając przede wszystkim realne możliwości gminy. 

Prosimy o podjęcie tej uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 518/XLVIII/2023 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 35-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej gruntów stanowiących działkę nr ewid. 192/2 o pow. 0,0320 ha 

położoną na terenie wsi Bierzewice gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: działka o pow. 320m2 stanowi tak naprawdę taką wewnętrzna drogę wchodzącą 

w środek nieruchomości której właścicielem jest osoba prywatna, działka sama w sobie którą prosimy Państwa o 

umożliwienie sprzedaży nie jest działką absolutnie budowlaną ze względu na to, że jest to droga wewnętrzna i 

zgodnie z przepisami może być sprzedana w drodze bezprzetargowej po wycenie oczywiście przez rzeczoznawcę 

d/s wyceny nieruchomości właścicielom nieruchomości okalejącej tą drogę. Dziękuję. 

(Na salę posiedzeń wrócili Radni: Stanisław Wasiński, Piotr Piotrowski) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała 519/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



Do punktu 36-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: nieodpłatnego 

przejęcia przez Gminę Gostynin nieruchomości Skarbu Państwa. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: podjęcie tej uchwały oczywiście umożliwi Wójtowi Gminy Gostynin podjęcie 

procedury związanej z nieodpłatnym przejęciem tej działki w drodze komunalizacji czyli wystąpić trzeba będz ie do 

Wojewody, cała procedura będzie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 520/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 37-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: nieodpłatnego 

przejęcia przez Gminę Gostynin nieruchomości Skarbu Państwa. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jest to identyczna sytuacja tylko m. Józefków. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 521/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 38-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Białe, 

gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały również był omawiany na komisji, przypomnę tylko i powiem, że 

w tej chwili zgodnie z obowiązującym planem dla tego terenu można tam wykorzystywać teren tylko na cele 

rekreacyjne, jest zainteresowanie właścicieli nieruchomości żeby przeznaczyć ten teren na pod potrzeby 

mieszkaniowe jednorodzinne, jest to zgodne ze studium uwarunkowań w kierunku zagospodarowania 

przestrzennego, nie widzimy potrzeb, a wręcz prosimy o podjęcie tej uchwały dla rozwoju Gminy Gostynin bowiem 

jeśli powstaną na podzielonych ewentualnie kiedyś działkach nieruchomości będzie wpływał podatek, będzie 

przyczyniało się też do rozwoju Gminy. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 522/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 39-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Białe i Antoninów, gmina Gostynin 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały, w zasadzie tekst planu i rysunek planu była analizowany na 

Komisji, był przedstawiony przez Kierownika pracowni projektowej która tę zmianę procedowała, projektowała, 

także w zasadzie ja nie mam nic do dodania, było to omawiane dokładnie na Komisji. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała 523/XLVIII/2023 została przyjęta 13 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 



 

Do punktu 40-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Gostynin. 

opinie: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, uznając skargę za niezasadną. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Radna Ewa Michalska: sprawa czego dotyczy? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: sprawa dot. skargi na Wójta Gminy Gostynin, skargę złożył właściciel 

nieruchomości w m. Antoninów, a skarga dot. według Pana który złożył tę skargę niezasadnego nieprzyjęcia 

wniosku o wycięcie drzew na tej działce. Zgodnie z przepisami właściciele nieruchomości wszyscy muszą podpisać 

taki wniosek, Pan nie złożył wniosku po pierwsze w formie papierowej, czyli zgodnie z kpa, tylko wysłał e-mail ten 

wniosek i nie złożył to już wada prawna tego wniosku jest na początku i nie złożył też zgody żony, bądź podpisu 

żony, która jest współwłaścicielem tej działki. Zgodnie z Kodeksem Postępowania Administracyjnego wniosek w 

takich sprawach musi być w formie pisemnej lub w formie elektronicznej, ale podpisany w sposób elektroniczny i 

muszą być albo podpisane przez wszystkich współwłaścicieli bądź musi być wyrażona zgoda pozostałych 

współwłaścicieli, Pan został informowany wielokrotnie o tym i zachęcany żeby złożył wniosek w formie prawidłowej, 

a nie tylko w formie e-mail, no nie chce złożyć takiego wniosku więc sprawa została nierozpatrzona w ogóle bo się 

pozostawia bez rozpoznania i Pan na tę czynność składa skargę.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Brak. 

głosowanie: 

Uchwała 524/XLVIII/2023 została przyjęta 12 głosami za. 1 głos wstrzymujący się co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 41-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.     

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wniosków nie wypracowała. 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie wypracowała. 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej wniosków nie wypracowała.  

 (Z sali posiedzeń wyszedł Radny Piotr Lemański)       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

Do punktu 42-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi bądź spostrzeżenia do przesłanego protokołu z poprzedniej sesji? 

Brak. 

Protokół z obrad XLVII Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 43-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Ewa Michalska: chciałam się zwrócić tutaj do Pana Wójta o rozpatrzenie takiej przeze mnie interpelacji, 

postulatu prosiłabym o remont drogi gminnej w m. Baby Górne, dz. 55/3 tj. łącznik miedzy dwoma drogami 

powiatowymi który doraźnie był remontowany, bardzo bym prosiła i jeszcze chciałabym się zapytać odnośnie zjazdu 

na drogę powiatową też w tej samej miejscowości w kierunku Zieleńca, to tyle, dziękuję uprzejmie.  

Radny Roman Murawski: Panie Wójcie mam pytanie odnośnie nadbrzeża w Miałkówku, czy z tym hangarem 

będziemy coś robić bo sezon się zbliża a to trochę straszy, czy są jakieś plany czy tak zostanie,  

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: przy pomoście. 

Radny Roman Murawski: interesuje mnie nadbrzeże w Miałkówku i hangar, czy cos tam będzie robione, bo to 

trochę straszy, sezon się zbliża, dużo ludzi przyjeżdża bo ciepło się zrobiło, czy są jakieś plany do tego czy coś 

możemy wiedzieć.  

(Na salę posiedzeń wrócił Radny Piotr Lemański) 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: tak, plany, przede wszystkim były rozmowy prowadzone przez Wójta Gminy przy 

udziale Nadleśniczego Nadleśnictwa Gostynin jako przedstawiciela właściciela gruntów, bo grunt jest nie Gminy, 

budynek jest tylko gminny i właśnie tego Pana zainteresowanego dzierżawą gruntów. Porozmawialiśmy i 

poprosiliśmy tego Pana żeby złożył ofertę na piśmie co chce zrobić, na ile czasu chce dzierżawić i Pan złożył ofertę 

ale taką przepraszam lakoniczną, poprosiliśmy go pisemnie tego Pana żeby złożył ofertę  tak jak się umawialiśmy, 



w miarę dokładnie co z tym zrobić, w jakim czasie, przez jaki czas chce dzierżawić, a jeszcze zapomniałem dodać, 

że prosimy o opinie pisemną Leśniczego Nadleśnictwa Gostynin w tej sprawie. Czyli wpłynęła oferta taka 

niekonkretna, ale drugiej oferty konkretnej na ten moment jeszcze nie było, mamy nadzieję że będzie bo też byśmy 

chcieli żeby ktoś się tym terenem konkretnie zajął, jest to bardzo piękne miejsce, minusem tego miejsca  z naszego 

punktu widzenia jest to, może nie jesteśmy właścicielami gruntu, musimy i chcemy i rozmawiamy z Nadleśniczym 

w tej sprawie natomiast brak jest tej konkretnej oferty. W ubiegłym roku też była oferta ustna na którą Pan 

Nadleśniczy nie wyraził zgody, w tym roku jakby ta oferta innego potencjalnego oferenta jest trochę inna i bardziej 

Nadleśniczy skłania się, żeby wyrazić nam zgodę na to żebyśmy mogli wydzierżawić budynek na terenie, na gruncie 

będącym nie naszą własnością, ale dopóki nie ma tej konkretnej oferty na to pytanie tylko w ten sposób mogę Panu 

Radnemu odpowiedzieć. 

Radny Stanisław Wasiński: ja odnośnie zaśmiecenia tutaj w kierunku Zalewu od kasztanów, miałbym taką prośbę 

jakby Gmina mogła bo naprawdę jest, te opony to wszystko zaraz znajdzie się na polach, żeby to wszystko w miarę 

możliwości uporządkować. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ma Pan Radny rację i sprawa zostanie przekazana do Zakładu Komunalnego w 

Solcu, te opony musimy po prostu z tamtąd zabrać , nie ma innego wyjścia, robimy to w różnym terenie, nie tylko 

w tej sprawie o której Pan Radny mówi. Nie tylko opony, były też pozostałości  po elementach światłowodowych 

np. w lesie, firma zostawiła w lesie chyba całą przyczepę tych odpadów, mamy generalnie z tym problem, ja 

osobiście troszkę się dziwię, że ludzie w ten sposób postępują. 

Radny Stanisław Wasiński: ja nie chciałbym tutaj gwarantować, ale te śmieci są z Miasta. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: przy oponach będzie ciężko zidentyfikować właściciela opon natomiast przy tych 

odpadach o których wspomniałem po światłowodowych mamy problem. Dziękuję 

Radny Piotr Lemański: czy jest już jakiś termin zbierania odpadów wielkogabarytowych?  

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ja nie wiem. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie ja mam pytanie odnośnie tych dróg wykonywanych obecnie asfaltowych z 

tych wydatków niewygasających, na Osinach jest wykonany odcinek od drogi powiatowej do Myszogrodu i nie ma 

jeszcze w tej chwili poboczy, mieszkańcy pytają w jakim terminie te pobocze będą wykonane, a drugi temat to jest 

taki bo o ile dobrze pamiętam to chyba tam jest 30cm. z tego utwardzenia pobocza i tam jeden z mieszkańców co 

prowadzi transport samochodowy i pytanie jest takie, czy można by te zjazdy takie bardziej utwardzone, szersze 

wykonać z drogi tej naszej gminnej w kierunku tych posesji. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: znam ten temat, byłem tam na miejscu dwukrotnie, rzeczywiście jest wykonany 

asfalt całkiem przyzwoicie natomiast nie ma poboczy, pobocza mają być wg. tego co mówił mi wykonawca w 

przyszłym tygodniu najpóźniej, do końca przyszłego tygodnia najpóźniej, temat tego zjazdu o którym Pan mówi też 

kojarzę i wiem o co chodzi, przedmiotem tego przetargu nie jest budowa zjazdu, niestety, zjazd nie będzie objęty 

tą robotą. 

Radny Krzysztof Penkala: tylko zostanie pobocze. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ten Pan wie o tym, że to nie będzie, właściciel tej nieruchomości bo myślę, że 

wiem o którą nieruchomość chodzi, ten Pan ma transport samochodowy, także nie zrobimy zjazdu w ramach tego 

zadania. Dziękuję. 

Radny Mirosław Nowacki: chciałbym zapytać, czy zostały wysłane jakieś zapytania odnośnie budowy garażu w 

Lucieniu przy strażnicy? 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: nie, jeszcze nie. 

Radna Ewa Michalska: ja jeśli jeszcze mogę, bo sesje oglądają również rolnicy i ja jako pracownik Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego zwracam się z prośbą do rolników gdyż termin składania wniosków o płatności obszarowe 

kończy się 15 maja i bardzo proszę rolników żeby w najszybszym terminie jak mogą po wcześniejszym rozpatrzeniu 

co będzie zasiane, jaki schemat na danej działce, ja miałam 2 szkolenia na terenie Gminy Gostynin dot. zmian w 

dopłatach obszarowych i dlatego bardzo proszę tutaj, jestem sama jako pracownik na Gminie Gostynin więc 

zapraszam w jak najszybszym terminie rolników żeby składali te wnioski i póki co termin nie został przedłużony 

więc też nie wiemy czy on nie zostanie przedłużony, zostaje termin 15 maja, taka moja informacja, dziękuję 

uprzejmie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: to ja może się odniosę do tego pisma, które Pan 

obecny. 

Pan Dariusz Szymański: proszę o odczytanie pisma. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję bardzo za wskazówki, proszę pozwolić mi się 

wypowiedzieć. 

Odniosę się do tego pisma, które tutaj Pan nam przedstawił i chciałam zauważyć, że ślubowanie Radnego to jest 

bardzo ważny moment i wszyscy Radni złożyli ślubowanie na początku swojej kadencji i obserwując prace Rady 

Gminy Gostynin wszyscy chyba to mogą zauważyć, że każdy z Radnych obowiązki swoje sprawuje godnie, 

rzetelnie i uczciwie dbając o dobro Gminy i mieszkańców. Radni uczestniczą w posiedzeniach Komisji, aktywnie 



zabiegają o potrzebne inwestycje na swoich terenach także tutaj nie można powiedzieć, jakby podważyć tego 

aspektu ślubowania 

Pan Dariusz Szymański: bardzo prosił bym o odczytanie i przypomnienie Państwu Radnym  co wynika z tego 

artykułu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: jak się domyślam każdy Radny otrzymał takie samo 

pismo jak ja. 

Pan Dariusz Szymański: ale ja proszę o odczytanie tego pisma. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: chciałam zauważyć, że ślubowanie to jest bardzo 

poważna sprawa i nie możemy sobie robić żartów z tego. 

Pan Dariusz Szymański: ja wiem że to jest bardzo poważna sprawa, ale ja bardzo proszę jeszcze raz, żeby wszyscy 

obecni tu Radni  jeszcze raz usłyszeli to od Przewodniczącej, może warto przypomnieć Państwu Radnym bo może 

niektórzy zapomnieli. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: zapewniam Pana, że wszyscy Radni doskonale 

pamiętają treść ślubowania i nie życzę sobie żeby po prostu zrobić z posiedzenia naszej sesji jakieś przedstawienie. 

Pan Dariusz Szymański: nie będzie to przedstawienie, po prostu Pani Przewodnicząca , wszyscy Radni mają 

obowiązek  spełniać wszystko to co Pani otrzymała z tego pisma, od roku czasu są pisane do Pani Przewodniczącej, 

do każdego z Radnego poszczególne pisma odnośnie sytuacji zaistniałej z drogami wykonywanymi w zeszłym roku 

czyli Nagodów, Józefków, Polesie, Anielin gdzie były wykonywane badania przez niezależne laboratorium drogowe, 

to laboratorium drogowe wydało negatywną opinię  na temat wykonania tych dróg, więc może wypadałoby  żeby 

Państwo Radni zainteresowali się tym, że istnieje taka opinia , Państwo Radni rok temu byli poinformowani o tym  

że Pan Wice Wójt  na pytania Państwa Radnych odpowiedział Państwu Radnym, że z drogami jest wszystko ok, 

że nie ma żadnego  pisma negatywnego, a do dnia dzisiejszego Urząd i Pan Wice Wójt zataja przed opinią 

publiczną tą opinię laboratorium  drogowego, podając że to nie jest informacja publiczna, skoro to nie jest informacja 

publiczna  wg. Pana Wójta to może Szanowni Radni wyciągną  od Pana Wójta to pismo. I chciałbym się Państwa 

Radnych zapytać  dlaczego nic w tym temacie od roku nie robi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: może się odniosę bo na te pisma które Pan gdzieś 

kierował do Biura Rady była udzielona odpowiedź, że będzie … 

Pan Dariusz Szymański: Pani odpowiedziała że nie ma Pani wiedzy, to samo pismo otrzymałem od Pana Wójta jak 

i od Pani, identyczne pismo, ja przedstawię je w opinii publicznej na pewno. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: proszę bardzo.  

Pan Dariusz Szymański: Pani odpowiedziała że nie ma Pani wiedzy, dlatego ja tutaj jestem żeby Państwu właśnie 

naświetlić sytuacje, że może należałoby żebyście zainteresowali się tym co wyprawie się w tej Gminie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: chciałam powiedzieć, że w tej sprawie była powołana 

Komisja Rewizyjna która po prostu te drogi, była w miejscowościach  wskazanych  i drogi były oglądane . 

Pan Dariusz Szymański: a czy ktoś z tej Komisji Rewizyjnej  ma uprawnienia budowlane 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: nie ma takiego obowiązku żeby Radni mieli 

uprawnienia. 

Pan Dariusz Szymański: a skąd taki Radny ma wiedzieć, że ta droga jest wykonana poprawnie czy nie, może 

dlatego zapłaciliście pieniądze laboratorium drogowemu, wydaliście pieniądze z kieszeni podatników żeby uzyskać 

opinię , a w tej chwili nie chcecie tej opinii upublicznić to ja czegoś nie rozumiem. Ktoś kto się zawodowo zajmuje 

stwierdzaniem czy zostały nawierzchnie wykonane prawidłowo czy nie, w tej chwili jest zamiatany pod dywan, a 

tylko mamy brać pod uwagę Komisje wybraną z Państwa Radnych, z których nikt nie ma uprawnień inspektorskich, 

to jak to działa Pani Przewodnicząca. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: tan naprawdę to zastanawiam się dlaczego tak bardzo 

Pan dba o dobro naszej Gminy 

Pan Dariusz Szymański: bo jestem mieszkańcem Gminy, Pani Przewodnicząca to są pieniądze podatników. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dlatego chciałam zapytać, bo ja nie znam Pana 

osobiście. 

Pan Dariusz Szymański: czy to Pani tak łatwo przychodzi rozdawać pieniądze podatnikom, jak podatnik płaci to i 

wymaga, ja jestem jednym z podatników, mieszkam  na terenie Gminy w Kruku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: to nie wiedziałam. 

Pan Dariusz Szymański: dlatego jestem tu i mnie to interesuje kiedy Państwo Radni wezmą się do pracy i 

zainteresują się co zatrudnione przez Pana Wójta Wice Wójt wyprawia z tymi drogami, zwalnia się Pan Jarek z 

którym dzisiaj rozmawiałem bo kazano mu, Pan Wice Wójt kazał mu podpisać protokół odbioru, Pan Jarek nie 

godził się na to, odmówił podpisania, złożył wypowiedzenie. Co się dzieje, protokoły odbioru podpisuje Pan  Wice 

Wójt, Pan Goliszek, na jakiej podstawie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuje za informacje. Chciałam powiedzieć tylko 

krótko, że my jako Radni mamy zaufanie do pana Zastępcy Wójta  i bardzo doceniamy prace Pana zastępcy bo 



dzięki temu możemy realizować szereg inwestycji w tej Gminie. 

Radna Ewa Michalska: moja propozycja Pani Przewodnicząca, jeżeli było takie badanie podane do laboratorium to 

ja proponuję wprowadzenie pkt do Komisji RG po prostu żebyśmy jako Radni zostali z tym zapoznani i wtedy 

możemy się cokolwiek odnieść, bo w tym momencie to my nie możemy się odnieść do tego do podważania przez 

Pana Szymańskiego i nakazu nijako powtórnego naszego takiego ślubowania, więc to trochę uwłacza nam jako 

Radnym. Dziękuję Bardzo. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: wywołany jakby do tablicy króciutko chcę powiedzieć, może więcej na tej Komisji 

się przygotuje do rozmowy z Państwem jeśli będzie taka wola Przewodniczącego Komisji RG chyba żeby to 

omówić. Sedno sprawy jest w ogóle inne niż Pan Szymański przedstawia, nie chodzi o złe wykonanie dróg, bo drogi 

wszystkie są wykonane prawidłowo, zgodnie z zamówieniem publicznym, przetargiem. Zamawialiśmy drogi o 

parametrach  takich, szerokość zależy na jakiej drodze z poboczami półmetrowymi, grubości podbudowy również 

w zależności od której to drogi ale warstwa asfaltowa wszędzie miała być położona  na minimum 6cm, minimum 

warstwa asfaltowa. Te drogi o których tutaj Pan przedmówca mój wspomniał wykonanie tych dróg dot. dwóch firm, 

to nie jest tajemnicą bo przetargi są jawne, jedna firma tj. Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Gostynin, druga firma 

nazwy przepraszam dokładnie nie pamiętam – MTM Budownictwo, ale nazwisko mogę powiedzieć bo to przecież 

też jest firma Państwa Balcerzaków to wiem na pewno. Pierwszą drogę, kilka dróg było do wykonania w ramach 

przetargu, kilka z dróg  wygrała firma PRD Gostynin, a kilka dróg ta firma Panów  Balcerzaków, pierwszą drogę 

która zgłoszona została do odbioru była to droga PRD Gostynin, kilka dróg przejechaliśmy ze wspomnianym tu 

byłym pracownikiem Urzędu Gminy Gostynin i najgorsza naszym zdaniem droga to była droga w Babach Dolnych 

wykonana przez PRD i poprosiłem o zlecenie badań w zakresie grubości nawierzchni i to wszystko, bowiem jeszcze 

dodam, że w przetargu nieograniczonym nie podawaliśmy absolutnie parametrów takich szczegółowych 

nawierzchni, podaliśmy grubość podbudowy i grubość nawierzchni asfaltowej, zleciliśmy badania profesjonalnej 

firmie, zleciliśmy laboratorium drogowe Wojciech Bogacki ul. Słowicza 1 95-030 Rzgów, tj. laboratorium które się 

specjalizuje w tych sprawach i potwierdziło moje obawy, że grubość nawierzchni asfaltowej wykonanej przez firmę 

PRD nie jest dobra, mam potwierdzone grubości nawierzchni w Babach Dolnych tj. w 6 punktach na tej krótkiej 

drodze zostały wykonane przez tę firmę odwierty w obecności pracownika już nie naszego tylko pracownika PRD, 

który przeszedł z naszego Urzędu do firmy właśnie PRD, ja nie mówię, że to ma jakiś związek tylko mówię że taki 

fakt nastąpił i w najgrubszym miejscu w 1 punkcie ta droga miała 53 mm. grubości, a wymagaliśmy 60mm, następne 

5 punktów tj. 42mm, 21mm, 24mm, 31mm więc nawet 21mm było, w związku z powyższym została sporządzona 

w związku z tym faktem ekspertyza co należy z tą drogą zrobić żeby ta droga nadawała się do użytku i żebyśmy 

mogli tą drogę dokonać jej odbioru i żeby była użytkowana. Z tej ekspertyzy wyszło, że należy wykonać dodatkową 

warstwę nawierzchni. PRD przyjęło to do wiadomości i do realizacji, zrobiło tą dodatkową warstwę, droga została 

protokolarnie odebrana  i Gmina zapłaciła za wykonanie tej drogi. Przykładowo mam drugą inną drogę i badane 

przez to samo laboratorium którą wykonała firma Panów Balcerzaków, droga w Helenowie, tj. naprawdę przypadek 

bo mam tego cały plik tych badań i droga w Helenowie przedstawia się nast. Jeśli chodzi o grubość nawierzchni, 

75mm, 73mm, 69mm, 64mm, 65mm,61mm. W żadnym punkcie zbadanych punktów, a robi to laboratorium 

profesjonalne, my nie wskazywaliśmy broń Boże w którym miejscu badać, oni sami to wiedzieli gdzie trzeba badać, 

w tych najgorszych chyba miejscach z wyglądu nigdzie nie ma mniej niż 60mm, a w PRD było 21mm, nawet 24mm 

również. Dodam, że nic poza tym, poza grubością nawierzchni asfaltowej już po raz któryś mówię, żeby to naprawdę 

być może ktoś ogląda tą sesje żeby zwrócił na to uwagę, że nie wymagaliśmy żadnych innych parametrów w 

przetargu oprócz grubości podbudowy nawierzchni i szerokości pobocza i grubości tego pobocza, ale firma zrobiła 

przy okazji to laboratorium inne badania i zrobiła np. stopień zagęszczenia mieszanki asfaltowej po jej wykonaniu i 

związaniu i dla firmy PRD wyniki są takie: przy tych samych punktach o których wcześniej mówiłem czyli tam gdzie 

badali grubość również to laboratorium zabrali te próbki i zbadali stopień zagęszczenia. Stopień zagęszczenia wg. 

normy, już nie mówię nr. normy wynosi co najmniej 98% i w przypadku PRD było; 99.1%, 95.6%, 79.9%, 94.2%, 

94.6%, 96.7%, czyli w dwóch przypadkach więcej niż 98%, a w czterech przypadkach mniej.  Jeśli chodzi o firmę 

Panów Balcerzaków, przepraszam, że tych Panów tak mówię ogólnie, po prostu naprawdę nie pamiętam  dokładnej 

nazwy tej firmy która wykonywała, te współczynniki są tak naprawdę zbliżone, ale myśmy tego nie badali, nie to że 

nie badali, ale tego nie wymagali bowiem nie można. Gmina Gostynin moim zdaniem, nie jestem drogowcem, 

jestem inżynierem budownictwa, ale nie drogowcem, natomiast jakieś pojęcie o drogach też mam bez uprawnień 

żadnych, buduje w miarę rozsądne drogi jeśli chodzi o ich poziom techniczny, znam Gminy które budują lepsze 

drogi w sensie takie mocniejsze, ale znam wiele Gmin które budują dużo słabsze drogi to znaczy dają cieńsze 

podbudowy z tłucznia i cieńsze asfalty, tu jest moim zdaniem dosyć rozsądnie, to znaczy nie budujemy dróg bardzo 

słabych i bardzo mocnych, takie pośrednie drogi wystarczające z powodzeniem na ruch który jest na tych drogach 

gminnych na terenie naszej Gminy Gostynin. Gdybyśmy budowali drogi specjalnie powiem jakie są wymogi dla 

dróg krajowych to byśmy zamiast 20km, dróg planowanych do wykonania w ramach Polskiego Ładu może wykonali 

0,5km, a może 1km, taka jest różnica w cenie. 

Pan Dariusz Szymański: Panie Wójcie co Pan tutaj ludzi czaruje, gdzie są polskie normy budowlane, Pan Wójt 



mówi swoje i ściemnia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: przepraszam bardzo. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: więc specjalnie powiedziałem o tych drogach krajowych bowiem laboratorium 

które nam zbadało grubości dróg dało oczywiście opinię która moim zdaniem nie możemy uznać za informację 

publiczną nie dlatego że tak mi się wydaje na podstawie identycznych spraw rozpatrywanych przez Sądy 

Administracyjne, aż tak daleko. To nie jest żadne widzi mi się, nie to dlatego, że mamy coś do ukrycia, ale to 

absolutnie nie, tylko dlatego że jesteśmy przekonani że to nie jest informacja publiczna. Jeśli Sąd Wojewódzki do 

którego za pośrednictwem Wójta Gminy złożył wniosek tu Pan obecny nakaże wówczas oczywiście pokażemy tą 

opinię, jeszcze raz mówię bo nie jest to naszym zdaniem informacja publiczna i tylko i wyłącznie z tego powodu, 

zdradzę tylko rąbka tajemnicy do czego ta opinia której nie zamawialiśmy opinii ale jest w posiadaniu Urzędu, Wójt 

Gminy nie zamawiał opinii, Wójt Gminy zamawiał badania nawierzchni i te badania ku mojemu trochę byłem na 

urlopie otrzymał tu Pan obecny w trybie dostępu do informacji publicznej, natomiast nie otrzymał tej opinii której 

Gmina nie zamawiała, ale ona jest w Urzędzie, ja nie wiem do końca jak to się stało, ale jest i teraz tak, z tej opinii 

wynika że część dróg nie kwalifikuje się do odbioru taj jest tam napisane, ale nie dlatego, że te drogi są źle 

wykonane tylko opinia powołuje się na zał. Nr 10 Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad z dn. 

30.03.2017r. i ten załącznik jest do tego zarządzenia GDDKiA jest to instrukcja nr. DP-T_14 Ocena jakości na 

drogach krajowych, specjalnie chciałem Państwu jakoś uwypuklić, że my nie budujemy żadnych dróg krajowych, 

my budujemy w miarę przyzwoite drogi gminne, gdzie ani stopień zagęszczenia tak naprawdę, ja czytając ten 

stopień zagęszczenia przy drodze wykonanej przez PRD nie krytykuje tego broń Boże, po prostu nie da się innego 

uzyskać, dlatego że nie ma oporów, nie ma krawężników bocznych takie drogi sobie zamawiamy, po prostu tak 

rozsądnie planujemy Wójt i Rada Gminy oczywiście planuje za określoną kwotę wykonać w miarę przyzwoite drogi 

o odpowiedniej długości, nie za miliony 1km dróg, tylko za rozsądna kwotę sporo dróg i nie da się, po prostu nie da 

się zagęścić tych dróg tak jak było napisane te min. 98% ponieważ walec zagęszczając rozpycha na boki, nie ma 

oporów bocznych, po prostu nie ma i to nie jest moja opinia taka że ja się na tym znam, ja troszkę wiem bo nie 

jestem drogowcem, natomiast to jest też opinia moim zdaniem bardzo dobrych fachowców czyli szefów PRD, 

polegam na tej opinii, bo oni zajmują się tym od bardzo dawna, oni budują drogi od bardzo dawna i mówią do mnie 

że nie da się wykonać dróg o odpowiednich parametrach wynikających z tego niekwalifikowanego do naszych dróg 

załącznika Dyrektora Dróg Krajowych, po prostu to nie  jest do dróg gminnych tylko do dróg krajowych i taka jest 

prawda, natomiast dopóki Sąd i Pan Wójt nie nakaże nie ujrzy ta opinia światła dziennego dlatego że naszym 

zdaniem Pana Wójta i moim nie jest to informacja publiczna. Po pierwsze nie była zamawiana przez nas, a po 

drugie nie służy w ogóle ta opinia ale to w żadnym stopniu do wpływu na ocenę jakości tych dróg do odbioru bo 

myśmy zamawiali taką grubość podbudowy i taką grubość asfaltu wykonanego w wytwórni, nie w jakiś taczkach – 

przepraszam za słowa, już ogólnie mówię bo po prostu emocje też są. Jestem przez tego Pana po prostu 

szykanowany w internecie gdzie jest mój dom w którym mieszkam pokazywany, gdzie jest napisane tu mieszka 

Wice Wójt Goliszek, tu mieszkają Balcerzaki i jest mowa wyraźnie o korupcji. Proszę Pana, Pan pomylił w ogóle 

osoby 

Pan Dariusz Szymański: to dlaczego Pan mi nie założy sprawy. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: w niekrótkim czasie dostanie Pan termin rozprawy, ponieważ sprawę prowadzi 

Pani Adwokat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Panie Wójcie myślę że nie ma sensu tego dalej rozwijać 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pani Przewodnicząca przepraszam za emocje, ale dotyczy to mnie osobiście, 

dodam jeszcze  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: bardzo przepraszam, chciałam Panu podziękować za 

obecność. Panie Szymański to nie jest dyskusja, każdy ma prawo się wypowiedzieć, Pan miał swój czas i nikt Panu 

nie przeszkadzał. 

  

Do punktu 44-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 15.25 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Zastępcy Wójta Gminy Sekretarzowi 

Gminy, Skarbnik Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLVIII Sesji Rady Gminy i zamknęła je. 
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